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NOTULEN VAN DE GEMEENTERAAD 

OPENBARE ZITTING VAN 29 APRIL 2024 

 

AANWEZIG: Jan Thijs, algemeen directeur 

Steven Coppens, voorzitter 

Tim Vandenput, burgemeester 

Joris Pijpen, Eva De Bleeker, Pieter Muyldermans, Joy Sergeys en 

Annelies Vanderlinden, schepenen 

Patrick Demaerschalk, Alain Borreman, Luc Meganck, Julie Bollue,  
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Timothy Rowies, Kenny Verbeeck, Marijke Belsack,  

Youri Vandervaeren, Maarten Bresseleers en Indie Vandenbrouck, 

raadsleden 
 

 

* * * 

 

De voorzitter opent de openbare zitting 

 

* * * 

 

O.P.1 Interne zaken. Secretariaat. Gemeenteraad. Notulen en zittingsverslag 

openbare zitting 25 maart 2024. Goedkeuring. 

 

DE RAAD, 

 

Voorgeschiedenis 

 

● 25 maart 2024: openbare zitting gemeenteraad. 

 

Feiten en context 

 

Conform het Decreet Lokaal Bestuur heeft elk gemeenteraadslid het recht om opmerkingen 

te maken over de redactie van de notulen en het zittingsverslag van de vorige vergadering. 

 

Juridische gronden 

 

● Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017 in het bijzonder de artikelen 32, 

277, 278. 

● Gecoördineerd huishoudelijk reglement gemeenteraad, in het bijzonder de artikelen 

30 tot en met 32 betreffende de notulen. 

 

Advies 

 

/ 

 

Argumentatie 

 

/ 

 

Financieel advies 

 

Geen financiële gevolgen. 
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BESLUIT:  

 

Eénparig aangenomen. 

 

Enig artikel 

De raad keurt de notulen en het zittingsverslag van de openbare zitting van  

25 maart 2024 goed. 

 

Verantwoordelijke ambtenaar: Martine De Deyn 

Bevoegd lid van college: Tim Vandenput 

 

Uittreksel voor: 

Klassement gemeenteraad. 

 

* * * 

 

O.P.2 Afdeling Ruimte. Dienst Omgeving. Grondafstand. Bijstelling 

voorwaarden 2022 188. Correctie grondafstand. 

 

DE RAAD, 

 

Motivering - voorgeschiedenis 

 

● Gemeenteraadsbesluit van 19/12/2022 inzake grondafstand in het kader van  

 dossier 2022 128. 

● Omgevingsvergunning 2022 128 voor het uitbreiden van een woning d.d. 

16/01/2023. 

 

Feiten en context 

 

De aanvraag heeft betrekking op een terrein, gelegen Keizerstraat 1 te 1560 Hoeilaart, 

kadastraal bekend als afdeling 1 sectie B nrs. 185Z en 185D2. 

 

Het goed is getroffen door de rooilijn. De rooilijn ligt op 4m uit de as van de straat. 

 

In het kader van omgevingsvergunningsaanvraag 2022 128 werd grondafstand gevraagd 

met het doel van het wijzigen van het tracé van de weg om aanpassingen aan de 

weginfrastructuur mogelijk te maken.  

 

Bij deze grondafstand werd eveneens het gedeelte openbaar domein dat achter de 

rooilijn gelegen is geruild tegen het stukje eigendom van de heer Ponette dat voor de 

rooilijn getroffen is.  

 

Bij opmaak van het plan van grondafstand werd een opmetingsfout gemaakt door de 

landmeter waardoor een stukje terrein van de linker buur (B 185X) mee geruild zou 

worden. Het terrein werd opnieuw opgemeten en de buur werd hierbij betrokken.  

 

Voorliggende beslissing heeft tot doel om het correcte tracé van de weg vast te stellen.  

 

Motivering - juridische gronden 

 

Er wordt rekening gehouden met de ter zake wettelijke bepalingen, in het bijzonder met 

de Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening en de uitvoeringsbesluiten. 

 

Motivering advies 

 

Er werden geen interne adviezen gevraagd. Er werden geen externe adviezen gevraagd.  
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Er werd van 14 maart 2024 tot en met 12 april 2024 een openbaar onderzoek gehouden. 

Er werd één digitaal bezwaarschrift ontvangen.  

 

Inhoud digitaal bezwaarschrift: 

 

1. In de vergunning wordt beschreven dat de gemeente een stuk berm (beschreven 

als lot 1), dat wordt begrensd door de grosso modo 3 lijnen: 1/ de nieuwe rooilijn 

2/ de grens met mijn perceel en 3/ de grens met het perceel dat van de heer 

Ponette, wordt afgestaan aan de buurman. De vergunning beschrijft eveneens dat 

de grondafstand van lot 2 gratis zal gebeuren. Dit is volgens mij niet helemaal 

correct want het gaat hier wel degelijk om een ruil van beide loten. 

 

2. In de huidige toestand is dit een berm en mag er niet op geparkeerd worden. Na 

de voorgestelde ruil zal de buurman gebruik maken van dat stuk grond om er 

twee auto’s op te parkeren. Na de ruil kan op de berm een omheining worden 

gezet. 

 

3. Ten gronde vind ik dat u met de voorgestelde ruil niet enkel een stuk grond inruilt 

voor een ander stuk grond, maar u ruilt ook een mooi aspect van mijn perceel 

mee: na de ruil heb ik niet langer een hoekperceel met een berm vooraan and 

langszij, maar een perceel dat meer ingesloten zit tussen twee percelen, met 

uitzicht op een parking. De voorgestelde ruil heeft objectief gezien een negatieve 

impact op mijn perceel. Ik hoop dat u akkoord bent dat dit een objectieve en 

redelijke vaststelling is. Het gaat niet om de toegang tot mijn perceel, het heeft 

vooral te maken met het uitzicht vanuit en naar bijvoorbeeld de Keizerstraat. 

Objectief gezien heeft mijn stuk grond met de bestaande berm een mooiere 

ligging met een aspect van een hoekperceel. Na de ruil is de ligging van mijn stuk 

grond minder mooi.  

 

4. Wanneer het stuk grond in de hoek blijft zoals het nu is, dan kan de buurman de 

heer Ponette nog steeds zijn huis betreden via de toegang in het midden van het 

hek vooraan het huis, een ruil is daarvoor niet nodig want het hek was trouwens 

vele jaren geleden in de huidige context geplaatst, met een berm ervoor. 

 

5. Gezien het gebrek aan publieke ruimtes waar de gemeente de zo nodige bomen 

kan planten, zou het niet beter zijn dat de gemeente daar een mooie boom plant 

op het stuk grond dat de hoek uitmaakt en dat het voorwerp is van de 

voorgestelde ruil? Of een andere beplanting waar iedereen uit de bredere 

omgeving kan van meegenieten? Het is in mijn inziens een betere oplossing om 

het stukje openbaar domein voor en ten dienste van de gemeenschap te 

behouden en er een beplanting te voorzien en het niet tot een private parking om 

te vormen. Dit zou voor iedereen (ook voor de heer Ponette) een betere oplossing 

zijn dan de huidige toestand. 

 

6. De gemeente Hoeilaart is een prachtige gemeente en ik heb over de jaren de vele 

buren leren kennen en laat mijn grond onderhouden door lokale mensen. Over de 

jaren heen heb ik mijn grond meer dan een keer opengesteld voor een straatfeest 

dat door de buren werd georganiseerd. De buren zullen bevestigen dat ik een 

grote voorstander ben van het belang van sociaal engagement, harmonie binnen 

de gemeenschap, en meer groen in de ruimtelijke omgeving.Ten laatste heb ik 

van de vele buren gehoord dat het sinds mensenheugenis niet is voorgekomen 

dat de gemeente Hoeilaart een stuk van haar openbaar domein gratis weg 

schenkt.  

De gemeente en haar inwoners zijn veel beter af met meer groen in de gemeente en dat 

stuk berm zou veel beter af zijn met een mooi stuk groen in plaats van een privé 

parking. 
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Behandeling digitaal bezwaarschrift 

 

1. Met gratis wordt bedoeld dat er niet betaald wordt door het gemeente bestuur in 

giraal geld voor de afgestane grond. Zelfs al zou de ruil niet doorgaan, zou de 

grondafstand steeds gratis gebeuren. De kosten verbonden aan de 

grondafstand/ruil worden bovendien gedragen door de aanvrager.  

 

2. De intenties van de verwerver van het lot 1 maken geen deel uit van het 

voorliggende aanvraagdossier. Het aanleggen van verhardingen in de voortuin, 

bijvoorbeeld als parkeerplaats, is vergunningsplichtig. Indien een dergelijke 

aanvraag wordt ingediend, zal deze op dat moment beoordeeld worden en 

getoetst worden aan de geldende stedenbouwkundige regels en de goede 

ruimtelijke ordening. Het politiereglement en de wegcode behoren niet tot de 

toestingsgronden van de dienst omgeving.  

 

3. Er wijzigt niets aan de toegankelijkheid noch aan de ontwikkelingsmogelijkheden 

van het perceel van de bezwaarindiener. De appreciatie of een stuk meer of 

minder mooi is, is subjectief en is geen stedenbouwkundige afwegingsgrond.  

 

4. In samenspraak met de Technische Dienst werd de ruillmogelijkheid bekeken met 

de eigenaar van het perceel waarop deze bestaande berm op aansluit. Gezien de 

aanwezigheid van het hek werd dit gedaan vanuit logische overwegingen. De 

gemeenteraad is hier bij de eerste aanvraag mee akkoord gegaan. Voorliggende 

aanvraag betreft hetzelfde principe mits een correctie omwille van een 

opmetingsfout.  

 

5. Het ruilvoorstel werd voorafgaand aan de indiening besproken met de Technische 

Dienst en werd positief geadviseerd. het aanplanten van openbaar groen brengt 

eveneens onderhoud met zich meer wat op zich evenzeer een last vormt voor de 

gemeenschap. Het staat de aanvrager uiteraard vrij een boom of ander groen 

aldaar te planten. Dit is een goede suggestie om aldus schaduwdekking op het 

wegdek te creëren.  

 

6. Gelet op de ruil, gebeurt de verwerving van lot 1 door de aanvrager niet gratis. 

Het betreft geen schenking maar een ruil van een stuk grond (lot 2) dat nuttig is 

voor de gemeente om wegaanpassingswerken, zoals de aanleg van een voetpad, 

mogelijk te maken, voor een stuk grond (lot 1) dat braak ligt zonder duidelijke 

functie maar wel gepaard gaat met het nodige onderhoud.  

 

Argumentatie 

 

De aanvraag ingediend door de heer Gorik Ponette wonende te Keizerstraat 1 te 1560 

Hoeilaart, werd per beveiligde zending verzonden op 12 maart 2024. 

 

De aanvraag werd ontvankelijk en volledig verklaard op 13 maart 2024. 

 

De aanvraag heeft betrekking op een terrein, gelegen Keizerstraat 1 te 1560 Hoeilaart, 

kadastraal bekend als afdeling 1 sectie B nr. 185F2. 

 

Het tracé van de bovenvermelde straat ter hoogte van genoemde grond moet worden 

gewijzigd en een nieuwe rooilijn moet worden vastgelegd op 4 meter uit de as van de 

voorliggende straat, en dit zoals aangeduid op het ontwerp. 

 

Het gedeelte van het openbaar domein gelegen achter de rooilijn (aangeduid op het plan 

als lot 1), wordt geruild tegen het gedeelte van het private domein van dhr. Ponette 

(aangeduid op het plan als lot 2). 

 

 

 

Rechtsgeldig elektronisch ondertekend document, blz. 4 van 39. Verifieerbaar via code.esignflow.be met code 5860-3700-9286-4486

https://app.esignflow.be/nl-be/code/5860370092864486


Gemeenteraadszitting van 29 april 2024 

 

 

 

5 

Het is noodzakelijk een nieuwe rooilijn vast te leggen zoals voorgesteld op bijgevoegd 

plan met het doel eventuele aanpassingen van de weginfrastructuur mogelijk te kunnen 

maken. 

 

Financieel advies 

 

Geen financiële gevolgen. 

 

BESLUIT: 

 

Eénparig aangenomen. 

 

Artikel 1 

In de Keizerstraat wordt het tracé van de verkeersweg, ter hoogte van terrein, 

kadastraal bekend als afdeling 1 sectie B nrs. 185Z en 185D2 met betrekking tot de 

ingediende omgevingsvergunningsaanvraag, gewijzigd en vastgesteld op 4 meter uit de 

as van de straat en dit zoals aangeduid op het ontwerpplan. 

 

Artikel 2 

De strook grond gelegen tussen de oude en de nieuw gevormde rooilijn zal in het 

openbaar domein worden ingelijfd (aangeduid op het plan als lot 2). 

 

Artikel 3 

De strook grond gelegen achter de nieuw gevormde rooilijn (aangeduid op het plan als 

lot 1) zal overgedragen worden aan dhr. Ponette. 

 

Artikel 4 

Met het oog op schaduwdekking op straat, dient een hoogstammige boom op lot 1 

geplant te worden in het eerstvolgend plantseizoen.  

 

Artikel 5 

De grondafstand zal gratis gebeuren, bij administratieve akte van grondafstand, te 

verlijden voor een notaris naar keuze van de aanvrager. Alle hieraan verbonden kosten 

zijn ten laste van de aanvrager. 

 

Artikel 6 

Met het oog op het afleveren van de omgevingsvergunning zullen de aanvragers aan het 

college van burgemeester en schepenen een proces-verbaal van meting, met plan, 

overhandigen, met aanduiding van de oppervlakte van de grond, die in uitvoering van 

deze beslissing zal worden afgestaan. 

 

Artikel 7 

De gemeenteraad gelast het college van burgemeester en schepenen met de verdere 

administratieve afhandeling van het dossier. 

 

Artikel 8 

Deze beraadslaging heeft enkel uitwerking wanneer de omgevingsvergunning wordt 

toegestaan. 

 

Verantwoordelijke ambtenaar: Louise de Vos 

Bevoegd lid van college: Tim Vandenput 

 

Uittreksel voor: 

Ruimte en Erfgoed - RO Vlaams-Brabant. 

Dienst ruimtelijke ordening. 

 

* * * 
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O.P.3 Afdeling Ruimte. Dienst Omgeving. Gedeeltelijke vaststelling rooilijn J. 

Kumpsstraat (2024 039). 

 

DE RAAD, 

 

Voorgeschiedenis 

 

/ 

 

Feiten en context 

 

In het kader de omgevingsvergunnigsaanvraag 2024 039 tot aanleg van de 

fietsinfrastructuur aan de Joseph Kumpsstraat en de heraanleg van de bestaande rijbaan 

en voetpad wordt toepassing gemaakt van artikel 13 van het Gemeentewegendecreet 

teneinde de feitelijke rooilijn vast te leggen.  

 

De aanvraag omvat de volgende werken: 

 

● Aanleg van een fietspad  in asfaltbeton met toplaag AB-4C 4cm, roodbruin. 

 

● De heraanleg van de rijbaan en voetpad: De toplaag en plaatselijk onderlaag van 

de rijbaan, wordt afgefreesd en opnieuw geasfalteerd. Tussen het nieuw 

aangelegde voetpad en de rijweg, wordt de bestaande goot vervangen door een 

kantstrook en boordsteen. De rijbaan wordt voorzien van asfaltbeton met toplaag 

SMA-C2 met polymeerbitumen, 5cm. Het voetpad zal bestaan uit poreuze 

betonstraatstenen 22 x 11 x 8, grijs, halfsteensverband dwars op rijweg. 

 

● Waar onvoldoende plaats is om een apart fietspad te voorzien, wordt een 

fietssuggestiestrook aangebracht op de rijbaan. 

 

● Voor de aanleg van deze infrastructuur zullen 4 bomen worden gerooid. Deze 

zullen worden gecompenseerd.  

 

Er wordt verwezen naar de ontwerprooilijnplannen opgemaakt door landmeter Dieter 

Hoefs voor de concrete ligging van de rooilijn.  

 

Juridische gronden 

 

● Gemeentewegendecreet. 

● Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening en uitvoeringsbesluiten. 

 

Advies 

 

Er werd advies gevraagd aan de dienst Waterlopen, daar de aanvraag deels in 

overstromingsgevoelig gebied ligt. Het advies heeft in principe geen betrekking op het 

vaststellen van de rooilijn.  

 

Er werd in het kader van de omgevingsvergunningsaanvraag een openbaar onderzoek 

georganiseerd.  

 

Argumentatie 

 

In het kader van de aanvraag voor het aanleggen van de fietsinfrastructuur en de 

heraanleg van de bestaande rijbaan en voetpad wordt toepassing gemaakt van artikel 13 

van het Gemeentewegendecreet teneinde de feitelijke rooilijn officieel vast te leggen.  

 

De toepassing van artikel 13 Gemeentewegendecreet gebeurt op initiatief van de 

gemeente.  
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Er werden reeds ontwerprooilijnplannen opgemaakt door landmeter Dieter Hoefs, dat 

gevoegd werd bij de aanvraag. Deze waren eveneens consulteerbaar tijdens het 

openbaar onderzoek.  

 

Naar aanleiding van de aanwezige woningen en gebouwen werd de weg verhard en werd 

voetpad aangelegd. De volledige straat is voorzien van straatverlichting. 

Daar de meeste woningen en gebouwen aan de Joseph Kumpsstraat volgens de 

kadastergegevens ouder zijn dan 30 jaar, wordt vermoed dat de feitelijke rooilijn en 

bijgevolg het feitelijke tracé van de gemeenteweg reeds 30 jaar aldus publiek in gebruik 

is. 

 

In voorliggende aanvraag is ook het tracé van het nieuwe fietspad vastgelegd, conform 

artikel 12, §2 Gemeentewegendecreet opgenomen.  

 

Financieel advies 

 

Geen financiële gevolgen. 

 

BESLUIT: 

 

Eénparig aangenomen. 

 

Artikel 1 

In de Joseph Kumpsstraat wordt de rooilijn vastgesteld zoals aangeduid op 

ontwerprooilijnplannen gevoegd in bijlage. 

 

Artikel 2 

De vaststelling heeft enkel betrekking op het gedeelte van de Joseph Kumpsstraat dat 

opgenomen is op de ontwerprooilijnplannen in bijlage.  

 

Artikel 3 

Deze vaststelling heeft de vestiging van een publiek recht van doorgang tot gevolg.  

 

Verantwoordelijke ambtenaar: Louise de Vos 

Bevoegd lid van college: Tim Vandenput 

 

Uittreksel voor: 

Dienst omgeving. 

 

* * * 

 

O.P.4 Afdeling Ruimte. Patrimonium. Aanpassing contract 3Wplus voor het 

onderhoud van gemeentelijke serres op Kelleveld. Besluit. 

 

DE RAAD, 

 

Voorgeschiedenis  

 

● 29 juni 2009: Beslissing van de gemeenteraad tot aankoop van een perceel grond 

met druivenserres, gelegen in de Kelleveldstraat, met het oog op het realiseren 

van een serrenproject. 

● 31 januari 2011: De gemeenteraad hecht goedkeuring aan een ontwerp van 

concessie-overeenkomst met betrekking tot de uitvoering van een sociaal 

tewerkstellingsproject. De overeenkomst wordt afgesloten met de vzw 3Wplus 

Sociale Werkplaats, Brusselsesteenweg 617 te 1731 Asse. 

● 14 april 2020: Beslissing van het schepencollege, tot verlenging van het 

concessiecontract met 1 jaar in 2020. 

 

 

Rechtsgeldig elektronisch ondertekend document, blz. 7 van 39. Verifieerbaar via code.esignflow.be met code 5860-3700-9286-4486

https://app.esignflow.be/nl-be/code/5860370092864486


Gemeenteraadszitting van 29 april 2024 

 

 

 

8 

● 26 april 2021: Gemeenteraadsbeslissing voor toekenning van een toelage aan 

3Wplus voor het aanwenden van haar activiteiten van sociale tewerkstelling, die 

zij combineert met activiteiten die erop gericht zijn het immaterieel erfgoed van 

de druiventeelt te bewaren op de Kelleveldsite voor de periode van 2021 tot en 

met 2025. 

 

Feiten en contexten 

 

3Wplus onderhoudt via een sociaal tewerkstellingsproject de gemeentelijke serres op het 

Kelleveld. 

 

3Wplus vraagt om een verhoging van de toelage (zie bijlage 1 - gevraagde nieuwe 

toelage). Het contract met 3Wplus is getekend voor een periode van 2021-2025  

(zie bijlage 2 - contract 2021-2025). 

De jaarlijkse toelage aan 3Wplus is een bedrag van 18.769,00 euro (btw verlegd) (zie 

bijlage 3 toelage werking 3wplus 2023).  

In dit contract (bijlage 2 - contract 2021-2025) waren volgende taken opgenomen:  

● Het groenonderhoud van de site Kelleveld; 

● Het specifiek beheer van de 9 druivenserres op de site Kelleveld; 

● Het restaureren en opnieuw beplanten van de serre van het Woonzorgcentrum; 

● Het onderhouden van de druivelaars en het kweken van druiven in 1 volledige 

serre (of equivalent); 

● Het ontwikkelen van plantgoed met plantenpaspoort voor serristen en 

particulieren; 

● Het uitwerken van een vormingsaanbod rond kweken van druiven en druivelaars. 

Het concept bestaat erin dat particulieren adviezen kunnen inwinnen rond het 

telen van druiven en dat zijn cursussen (indicatief geraamd op 12 halve dagen per 

jaar) kunnen volgen; 

● Het verhuren van een aantal serres op de site Kelleveld aan particulieren zodat 

deze de kans krijgen om op een laagdrempelige manier druiven of ander fruit of 

groenten te telen. 

 

In parallel hebben de huurders hun ontevredenheid geuit (zie bijlage 4 - klacht gebruikers 

Kelleveld) en vragen om een aantal taken uit het 3Wplus-pakket over te nemen in hun 

feitelijke vereniging.  

 

Op 7 februari 2024 vond een overleg plaats tussen het lokale bestuur en 3Wplus, waarbij 

de samenwerking werd besproken. Tijdens deze vergadering stemde 3Wplus 

voorwaardelijk in met de gewijzigde samenwerkingsvorm: 

● Volgende items worden uit het contract (zie bijlage 5 - nieuw contract voor 2024 

2025) gehaald, gezien ze zullen opgenomen worden door de nieuwe feitelijke 

vereniging van Kelleveld huurders: 

○ Onderhoud druivelaars (museumserre en niet-verhuurde bomen) – 

prestatie van 160 uur. 

○ Verkoop druiven Kelleveld – minder inkomsten voor 3W-plus. 

● Volgende items worden behouden door 3Wplus maar de coördinatie ervan komt in 

handen van de feitelijke vereniging: 

○ Groenonderhoud site Kelleveld – 416 uur. 

○ Onderhoud serres Kelleveld (reparaties) – 160 uur. 

● De prestaties uit de offerte die betrekking hebben op de serres van de 

woonzorgsite blijven ongewijzigd. 

● Bij de coördinatie van Kelleveld door de feitelijke verenigingen horen ook alle 

wettelijke verplichtingen en inspecties van overheidsinstanties. De 

aansprakelijkheid komt dan ook bij de feitelijke vereniging te liggen. 

● De verhuur van de serres en druivelaars (en dus het huurgeld) komt de feitelijke 

vereniging toe vanaf 2024. Huurgelden van 2023 blijven verschuldigd aan 

3Wplus. 
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3Wplus vraagt een verhoging van de toelage met een bedrag dat overeenkomt met de 

geïndexeerde som sinds april 2021. 

 

Juridische gronden 

 

● Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, en latere wijzigingen: artikel 41. 

 

Advies 

 

/ 

 

Argumentatie 

 

3Wplus heeft verzocht om een verhoging van hun toelage, aangezien deze sinds 2021 

onveranderd is gebleven. 

Tegelijkertijd uiten huurders van de druivenserres op Kelleveld hun ontevredenheid over 

de huidige samenwerking met 3Wplus, zoals uiteengezet in de bijgevoegde brief 

(zie bijlage 4 - klacht gebruikers kelleveld). 

Om aan deze bezorgdheden tegemoet te komen, overwegen we een herziening van de 

werkwijze, waarbij 3Wplus een aangepast takenpakket krijgt en geen recht meer heeft 

op huurinkomsten. De huurinkomsten van de huurders zullen worden beheerd door de 

feitelijke vereniging. 

In bijlage 5 nieuw contract 2024 - 2025, de aangepaste versie van het contract tussen 

het lokaal bestuur en 3WPlus. 

 

Financieel advies. 

 

Financiële 

gevolgen 

voorzien 

Jaarbudgetsleutel 

  

2024/A-3.2.0/0729-

35/649700/GEMEENTE/CBS

/IP-GEEN  

  

Uitgavekrediet:  

20.500,00 euro 

beschikbaar:  

20.500,00 euro 

Geplande verbintenis:  

21.985,34 euro 

Beschikbaar na 

vastlegging:  

-1.485,34 euro 

Krediet- 

bewaking 

Organisatie 

kredietbewaking: 

Exploitatie = beleidsitem 

Investering = actieplan en 

beleidsitem 

Uitgavekrediet: 

 24.500,00 euro 

Huidig beschikbaar:  

24.500,00 euro 

Geplande verbintenis:  

21.985,34 euro 

Beschikbaar na 

vastlegging:  

2.514,66 euro 

 

● Huidige toelage = 18.769,00 euro geïndexeerd (mei 2021 111.05) naar  

  (januari 2024 130.08) > verhoging van 17,1%. 

● Nieuwe toelage = 21.985,34 euro.  

 

BESLUIT: 

 

Eénparig aangenomen. 

 

Enig artikel 

Het college van burgemeester en schepenen keurt de agendering van de aanpassing van 

het contract 3Wplus goed voor de gemeenteraad van 29 april 2024. 
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Verantwoordelijke ambtenaar: Lieven De Saveur 

Bevoegd lid van college: Pieter Muyldermans 

 

Uittreksel voor: 

3w plus. 

 

* * * 

 

O.P.5 Afdeling ruimte. Technische dienst. Aankoop elektrische materiaal. 

Toetreding raamovereenkomst Creat. Goedkeuring. Besluit. 

 

DE RAAD, 

 

Voorgeschiedenis 

 

● 22 februari 2016: besluit van de gemeenteraad betreffende de toetreding van de 

gemeente tot TMVS, een dienstverlenende intergemeentelijke vereniging.  

● 23 september 2019: besluit van de raad van bestuur Holar betreffende de 

toetreding van het AGB Holar tot TMVS.  

● 24 november 2020: besluit van de raad voor maatschappelijk welzijn betreffende 

de toetreding van het OCMW Hoeilaart tot TMVS. 

 

Feiten en context 

 

CREAT biedt de expertise rond aankoop en de wetgeving op overheidsopdrachten, 

gebundeld met interessante aankoopvolumes zodat de deelnemende publieke actoren 

zich kunnen focussen op de eigen complexe technisch-administratieve en 

maatschappelijke opdrachten. 

 

Samenwerking inzake ondersteunende diensten opent perspectief op schaal- en volume-

effecten. Zij laten toe kosten te reduceren en/of middelen vrij te maken voor andere 

initiatieven. Op momenten dat budgetten onder druk staan, een niet te verwaarlozen 

objectief. 

 

Ondertussen maken al meer dan 400 gemeenten, steden en andere organisaties gebruik 

van de dienstverlening van CREAT. CREAT biedt een brede waaier van producten en 

diensten aan tegen interessante prijzen en met een uitstekende service.  

 

Juridische gronden 

 

● Decreet over het Lokaal Bestuur van 22 december 2017, artikel 40, §2.  

● Wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten en latere wijzigingen.  

● Wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, informatie en de rechtsmiddelen 

inzake overheidsopdrachten en bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en 

diensten en latere wijzigingen.  

● Koninklijk besluit van 18 april 2017 plaatsing overheidsopdrachten in de klassieke 

sectoren en latere wijzigingen. 

● Koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene 

uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten en latere wijzigingen. 

 

Advies 

 

/ 
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Argumentatie  

 

Wij kunnen gebruik maken van deze raamovereenkomst waardoor we zijn vrijgesteld van 

de verplichting om zelf een plaatsingsprocedure te organiseren ((artikel 47, §2 Wet van 

17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten), hetgeen een besparing aan tijd en geld 

betekent. 

 

Aankoopcentrale CREAT, onderdeel van TMVS beschikt bovendien over een grotere 

technische expertise voor het voeren van dergelijke plaatsingsprocedure. De 

schaalgrootte van aankoopcentrale CREAT, onderdeel van TMVS, laat toe om gunstiger 

voorwaarden te bekomen dan mogelijk is op het niveau van ons bestuur.  

 

Onze behoeftes stemmen voldoende overeen met de bepalingen in het bestek. Het 

gebruik van deze raamovereenkomst houdt geen exclusiviteit in. 

 

Financieel advies 

 

Geen financiële gevolgen. 

 

BESLUIT:  

 

Eénparig aangenomen. 

 

Enig artikel 

De toetreding tot aankoopcentrale CREAT, onderdeel van TMVS, voor de opdracht inzake 

de aankoop van elektrisch materiaal wordt goedgekeurd. 

 

Verantwoordelijke ambtenaar: Renny Rombouts 

Bevoegd lid van college: Eva De Bleeker 

 

Uittreksel voor: 

Betrokken partijen. 

 

* * * 

 

O.P.6 Afdeling Ruimte. Dienst Klimaat. Samenwerkingsovereenkomst met 

Animal Rescue Services - basispakket. Besluit. 

 

DE RAAD, 

 

Voorgeschiedenis 

 

● 11 december 2023: brief van Animal Rescue Services in verband met stopzetten 

diensten voor niet-contractuele lokale overheden. 

● 11 december 2023: voorstel tot samenwerking van Animal Rescue Services met 

het lokaal bestuur Hoeilaart. 

 

Feiten en context 

 

Animal Rescue Services vzw staat in voor het vangen van gewonden en gevonden dieren 

en verzorgt het transport naar asielen, opvangcentra of een dierenarts. 

 

Particulieren, politie en brandweer doen regelmatig beroep op hun diensten. Dit gaande 

van jonge wilde dieren, aangereden reeën, loslopende schapen of paarden en zelfs 

ontsnapte exotische dieren. 

 

Jammer genoeg kunnen zij dit niet kosteloos blijven doen. Daarom gaan zij nu 

contracten aan met steden/gemeenten of politiezones om een optimale dienstverlening 

te blijven voorzien.  
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Vanaf 1 januari 2024 voeren zij geen interventies meer uit in niet-contractuele steden of 

gemeenten. 

 

Gelieve in bijlage de brief 'Werking ARS 2024 steden-gemeenten' te vinden waarin zij 

meer uitleg geven over deze beslissing. 

 

Juridische gronden 

 

● Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, en latere wijzigingen: artikelen 43 

en 57. 

● Wet van 14 augustus 1986 betreffende de bescherming en het welzijn van dieren. 

 

Advies 

 

/ 

 

Argumentatie 

 

Animal Rescue Services biedt twee pakketten aan voor gemeenten: een basispakket voor 

0,45 euro per inwoner of een volledig pakket voor 0,55 euro per inwoner. De prijzen 

houden rekening met een aanrijdafstand van 50 tot 70 km. 

 

In bijlage vindt u de details over dit aanbod van Animal Rescue Services.  

 

Na overleg met schepen Joris Pijpen, verantwoordelijk voor dierenwelzijn, is beslist om in 

te tekenen op het basispakket omdat dit onze meeste behoeften dekt en de financiële 

implicaties lager zijn dan het volledige pakket. 

 

In het najaar wordt er een evaluatie gepland in verband met de 

samenwerkingsovereenkomsten die het lokaal bestuur Hoeilaart heeft aangegaan met 

verschillende organisaties die zich bezig houden met dierenwelzijn. 

 

Financieel advies 

 

 

 

Jaarbudget

sleutel 

 

2024/A-3.3.0/0470-

32/643000/GEMEENTE/CBS

/IP-GEEN 

 

 

Uitgavekrediet:  

11.970,00 euro 

Huidig beschikbaar: 

5.710,00 euro 

Geplande verbintenis: 

5.191,65 euro 

Beschikbaar na 

vastlegging:  

518,35 euro 

Krediet- 

bewaking 

BI: 0470-32 Uitgavekrediet:  

12.470,00 euro 

Huidig beschikbaar: 

6.210,00 euro 

Geplande verbintenis: 

5.191,65 euro 

Beschikbaar na 

vastlegging:  

1.018,35 euro 
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BESLUIT:  

 

Eénparig aangenomen. 

 

Enig artikel 

De gemeenteraad keurt de samenwerkingsovereenkomst met Animal Rescue Services 

goed. 

 

Verantwoordelijke ambtenaar: Jan Dijkmans 

Bevoegd lid van college: Joris Pijpen 

 

Uittreksel voor: 

Animal Rescue Services. 

 

* * * 

 

O.P.7 Afdeling Ruimte. Dienst Klimaat. Rapportering LEKP 1.0 en 2.0. 

Kennisname. 

 

DE RAAD, 

 

Voorgeschiedenis 

 

● De internationale conferentie inzake milieu en ontwikkeling gehouden in Rio de 

Janeiro in 1992 en het internationaal verdrag van Kyoto van 1997 met betrekking 

tot het nemen van maatregelen ter bescherming van het klimaat en ter 

vermindering van de uitstoot van broeikasgassen. 

● Het ondertekenen van de duurzame ontwikkelingsdoelstellingen door de federale 

overheid in New York in 2015 aangaande het engagement om aan de Duurzame 

Ontwikkelingsdoelstellingen te werken. 

● Ondertekenen door de gemeente Hoeilaart van het Burgemeestersconvenant 

2030, aangaande de duurzame ontwikkelingsdoelstellingen.  

● Vlaams Energie- en Klimaatplan (VEKP) 2021-2030. 

● Het Regeerakkoord van de Vlaamse Regering 2019-2024. 

● 29/10/2021: Het Lokaal Energie- en Klimaatpact van de Vlaamse Regering en de 

Vlaamse steden en gemeenten van 4 juni 2021 aangaande het verbintenissen 

engagement inzake de algemene engagementen en de vier werven behoudend 16 

specifieke doelstellingen, goedkeuring voor ondertekening door de gemeenteraad. 

● Het ‘FIT for 55’-pakket van de Europese Commissie waardoor Europese 

regelgeving in overeenstemming wordt gebracht met de doelstelling van de 

Europese Unie om in 2030 de netto-uitstoot van broeikasgassen met ten minste 

55% te verminderen ten opzichte van 1990. Met als gevolg de visienota van de 

Vlaamse Regering van 5 november 2021 ‘Bijkomende maatregelen Klimaat’ met 

een extra pakket aan maatregelen voor een reductie van 40% broeikasgasuitstoot 

(ten opzichte van 2005) voor de sectoren transport, bouw, landbouw, afval en 

industrie.  

● 27 september 2021: punt voor de gemeenteraad. Afdeling Ruimte. Milieu. 

Ondertekening van het Lokaal Energie- en Klimaatpact 1.0. Besluit. 

● 28 november 2022: punt voor de gemeenteraad. Afdeling Ruimte. Milieu. 

Ondertekening van het Lokaal Energie- en Klimaatpact 2.0. Besluit. 

● 27 maart 2023: punt op de gemeenteraad. Afdeling Ruimte. Milieu. Rapportering 

LEKP 1.0. Kennisname. 

● 25 september 2023: punt voor de gemeenteraad. Afdeling Ruimte. Dienst 

Klimaat. Ondertekening Lokaal Energie- en Klimaatpact 2.1. Besluit. 
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Feiten en context 

 

Vlaanderen en de lokale besturen slaan, d.m.v. het Lokaal Energie- en Klimaatpact sinds 

2021 de handen in elkaar om samen de nodige transitie in het energie- en klimaatbeleid 

waar te maken. 

 

In het besluit van de Vlaamse regering dat over het Lokaal Energie- en Klimaatpact 

(versie 1.0) genomen werd, is opgenomen in artikel 6: 'Om een opvolging van de 

gerealiseerde klimaatacties mogelijk te maken, wordt voorzien in een jaarlijks 

opvolgmoment'. 

 

Het Pactportaal toont de resultaten van de lokale besturen voor de 16 verschillende 

doelstellingen van het LEKP 1.0 en de bijkomende doelstellingen van het LEKP 2.0 

doorheen de tijd. Ook is het mogelijk om een samenwerkingsverband aan te duiden 

waarmee men gezamenlijk de Pact-doelstellingen wenst te bereiken. 

 

Het Pactportaal volgt de resultaten per werf en per lokaal bestuur op. Via het Pactportaal 

zullen lokale besturen een overzicht voor het eigen grondgebied kunnen downloaden. 

Waar gewenst kunnen ze dit overzicht aanvullen, indien een actie niet gecapteerd zou 

zijn via de brondatabanken. Eénmaal per jaar dienen deze resultaten in functie van het 

LEKP van het voorbijgaande jaar op de gemeenteraad voorgelegd te worden ter 

kennisname. 

 

Ten laatste op 1 mei 2024 moet het LEKP rapport en het uittreksel van het 

gemeenteraadspunt ter kennisname ingediend worden bij het Agentschap Binnenlands 

Bestuur.  

 

Juridische gronden 

 

● Lokaal Energie- en Klimaatpact van de Vlaamse Regering en de Vlaamse steden 

en gemeenten van 4 juni 2021 aangaande het verbintenissen engagement inzake 

de algemenen engagementen en de vier werven behoudend 16 specifieke 

doelstellingen.  

● Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, en latere wĳzigingen: 

 art. 2 'De gemeenten zijn overeenkomstig artikel 41 van de Grondwet bevoegd 

voor de aangelegenheden van gemeentelijk belang. Voor de verwezenlijking 

daarvan kunnen ze alle initiatieven nemen. Ze beogen om bij te dragen aan de 

duurzame ontwikkeling van het gemeentelijk gebied.' 

 

Advies 

 

/ 

 

Argumentatie 

 

Gelet op het ondertekenen van de gemeente Hoeilaart van het Burgemeesterconvenant 

2030 aangaande de duurzame ontwikkelingsdoelstellingen. 

 

Gelet op het Lokaal Energie- en Klimaatpact van de Vlaamse Regering en de Vlaamse 

steden en gemeenten van 4 juni 2021 aangaande het verbintenissen engagement inzake 

de algemenen engagementen en de vier werven behoudend 16 specifieke doelstellingen. 

 

Gelet op art. 2 van het Decreet Lokaal Bestuur: 'De gemeenten zijn overeenkomstig 

artikel 41 van de Grondwet bevoegd voor de aangelegenheden van gemeentelijk belang. 

Voor de verwezenlijking daarvan kunnen ze alle initiatieven nemen. Ze beogen om bij te 

dragen aan de duurzame ontwikkeling van het gemeentelijk gebied.” 

 

Overwegende dat de gemeente Hoeilaart het Lokaal Energie- en Klimaatpact 1.0 

ondertekende op 27 september 2021. 
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Overwegende dat de gemeente Hoeilaart het Lokaal Energie- en Klimaatpact 2.0 

ondertekende op 28 november 2022. 

 

Overwegende dat de gemeente Hoeilaart het Lokaal Energie- en Klimaatpact 2.1 

ondertekende op 25 september 2023. 

 

Overwegende dat binnen het Lokaal Energie- en Klimaatpact een jaarlijkse inhoudelijke 

rapportering met betrekking tot de voorgang moet opgemaakt worden dat na voorleggen 

aan de gemeenteraad bij Agentschap Binnenlands Bestuur moet ingediend worden. 

 

Overwegende dat hiervoor gebruik gemaakt wordt van het Lokaal Klimaatpactportaal, 

waar de Vlaamse overheid de monitoring van de doelstellingen bijhoudt. 

 

Dit LEKP 1.0 en 2.0-rapport bevat de ontvangen cijfers voor de voorgelegde doelstelling 

binnen het LEKP van de gemeente Hoeilaart. De doelstellingen zijn opgedeeld volgens de 

4 werven en de algemene doelstellingen. Het rapport geeft een weergave van het huidig 

behaalde resultaat, de evolutie van het resultaat van 2021 tot begin april 2024 en het 

resultaat van het Vlaamse Gewest. 

 

Gelieve in bijlage het gegenereerde rapport terug te vinden met bijgevoegde 

toelichtingen per doelstelling. 

 

Dit rapport moet ter kennisname geagendeerd worden op de gemeenteraad van 29 april 

2024 om dan ten laatste op 1 mei door te sturen naar het Agentschap van Binnenlands 

Bestuur (wettelijk verplichte termijn). 

 

Financieel advies 

 

Geen financiële gevolgen. 

 

BESLUIT:  

 

Enig artikel 

De gemeenteraad neemt kennis van het Lokale Energie- en Klimaatpact (LEKP) 1.0 en 2.0 

rapport. 

 

Verantwoordelijke ambtenaar: Jan Dijkmans 

Bevoegd lid van college: Joy Sergeys 

 

Uittreksel voor: 

Vlaams Agentschap Binnenlands Bestuur via loket Lokale Bestuur. 

 

* * * 

 

O.P.8 Afdeling Vrije Tijd. Ontwikkelingssamenwerking. Aanpassing GROS-

subsidiereglement ontwikkelingssamenwerking. Besluit. 

 

DE RAAD, 

 

Voorgeschiedenis 

 

● Besluit van de gemeenteraad van 28 maart 2002 tot oprichting van een 

Gemeentelijke Raad voor Ontwikkelingssamenwerking (GROS) en goedkeuring 

van statuten, handvest en subsidiereglement voor besteding van de middelen 

voor ontwikkelingssamenwerking. 
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● Besluit van de gemeenteraad van 25 maart 2019 tot goedkeuring van een nieuw 

gemeentelijk participatiereglement (met inbegrip van de organisatie van een 

aantal sectorale adviesraden waaronder de Gemeentelijke Raad voor 

Ontwikkelingssamenwerking - GROS). 

● Besluit van de gemeenteraad van 17 februari 2020 tot goedkeuring van de 

vernieuwde statuten en huishoudelijk reglement van de GROS. 

● Gesprek van  5 juni 2023 tussen het college en een afvaardiging van de GROS in 

verband met het budget voor ontwikkelingssamenwerking vanaf 2023. 

● Goedkeuring van aangepast voorstel van vernieuwd subsidiereglement 

ontwikkelingssamenwerking tijdens de GROS-bijeenkomst van 23 januari 2024 en 

bespreking aanpassing tijdens GROS van 19 maart 2024. 

 

Feiten en context 

 

Zoals in de statuten van de Gemeentelijke Raad voor Ontwikkelingssamenwerking 

(GROS) opgenomen, besloot het lokaal bestuur het 'beheer en de besteding van 0,7% 

van het gemeentebudget dat voorzien wordt voor ontwikkelingssamenwerking en lokaal 

mondiaal beleid' als opdracht aan de GROS toe te vertrouwen. Het subsidiereglement 

hiervoor vormt de leidraad voor ontvangen en besteden van dat budget.  

 

In 2023 werd het budget voor ontwikkelingssamenwerking naar 70.000,00 euro 

gebracht. Daarmee wordt over de legislatuur heen de beoogde 0,7% nog steeds gehaald 

maar daalde het bedrag in verhouding tot het voorziene budget van voorgaande jaren. 

Het vernieuwde GROS-subsidiereglement uit 2021 dient daarom aangepast te worden 

aangezien dat berekend was op een budget van 85.000,00 euro.  

Binnen de GROS werd het huidige reglement geëvalueerd en gebeurde een 

herberekening voor het toekennen van subsidies aan organisaties en projecten zodat de 

voorziene middelen optimaal ingezet kunnen worden in de komende periode.  

 

Juridische gronden 

 

● Gemeenteraadsbesluit van 28 maart 2002 tot oprichting van een gemeentelijke 

raad voor ontwikkelingssamenwerking (GROS) en goedkeuring van statuten, 

handvest en subsidiereglement voor verdeling van de middelen voor 

ontwikkelingssamenwerking. 

● Gemeenteraadsbesluit van 25 maart 2019 tot oprichting en erkenning van een 

GROS in uitvoering van het gemeentelijk participatiereglement. 

● Gemeenteraadsbesluit van 17 februari 2020 tot goedkeuring van de vernieuwde 

statuten en huishoudelijk reglement van de GROS (na het traject rond 

dynamiseren van adviesraden). 

● Gemeenteraad van 22 maart 2021: kennisname van het geactualiseerde 

subsidiereglement voor verdeling van de middelen voor 

ontwikkelingssamenwerking. 

 

Advies 

 

Er werd geen extern advies ingewonnen: de GROS zelf evalueerde het huidige en 

besprak de voorstellen voor vernieuwing van het subsidiereglement tot de definitieve 

versie die voorgelegd werd. 

Tijdens de GROS-bijeenkomst van maart 2024 werd het standpunt van het college 

besproken en een voorstel voor aanpassing van desbetreffende tekst voorbereid tot de 

definitieve versie. 

 

Argumentatie 

 

Gezien het budget voor ontwikkelingssamenwerking in 2024 en 2025 vastgelegd werd op 

70.000 euro, is het wenselijk dit voorstel van vernieuwd subsidiereglement goed te 

keuren en toe te passen tot duidelijk is wat de doelstellingen en budget in het nieuwe 

meerjarenplan zullen inhouden. 
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Financieel advies 

 

Geen financiële gevolgen aangezien het budget vastligt en enkel de verdeling en 

besteding anders gebeurt. 

 

BESLUIT: 

 

Eénparig aangenomen. 

 

Enig artikel 

De gemeenteraad keurt het vernieuwde subsidiereglement van de GROS goed en geeft 

opdracht dit toe te passen voor de verdeling van het voorziene budget voor 

ontwikkelingssamenwerking. 

 

Verantwoordelijke ambtenaar: Marijke De Rudder 

Bevoegd lid van college: Annelies Vanderlinden 

 

Uittreksel voor: 

Dienst Vrije Tijd. 

Voorzitter GROS. 

* * * 

 

O.P.9 Afdeling Vrije Tijd. Welzijn. Bewegen op Verwijzing. Engagement lokaal 

bestuur Hoeilaart. Besluit. 

 

DE RAAD, 

 

Voorgeschiedenis 

 

● In 2019 hebben de gemeenten Zaventem, Kraainem, Overijse en Tervuren een 

verwijzingdossier ingediend.  

● In 2024 is opnieuw de vraag gesteld vanuit de Eerstelijnszone Druivenstreek aan 

de gemeenten Hoeilaart en Wezembeek-Oppem om aan te sluiten bij dit dossier. 

 

Context 

 

Wat is Beweging op Verwijzing? 

Beweging op Verwijzing (BOV) heeft als doelstelling volwassenen met een verhoogde 

beïnvloedbaar gezondheidsrisico en inactieve (en/of sedentaire) leefstijl, aan te zetten tot 

duurzaam bewegen met gezondheidswinst op fysiek, mentaal en sociaal vlak. Specifieke 

aandacht gaat naar maatschappelijk kwetsbare groepen, namelijk personen met een 

statuut verhoogde tegemoetkoming (VT-statuut). 

 

Via het Bewegen op Verwijzing-project kunnen huisartsen, apothekers, diëtisten, 

kinesitherapeuten, maatschappelijk werkers, psychologen, verpleegkundigen, podologen, 

vroedkundigen en ergotherapeuten een patiënt met verwijsbrief doorverwijzen naar een 

Bewegen op Verwijzing-coach tegen een lage prijs. Die Bewegen op Verwijzing-coach 

(geen personal trainer) stelt samen met de deelnemer een beweegplan op, ondersteunt 

de deelnemer, leidt hen toe naar de laagdrempelige beweegactiviteiten (vb. sportclubs) 

en streeft naar een duurzame gedragsverandering. 

 

Hoeveel kost de coaching voor de patiënt? 

Individuele begeleiding (per kwartier) groepsbegeleiding (per kwartier): 

● Normaal tarief 5,00 euro (individuele begeleiding) of 1,00 euro 

(groepsbegeleiding). 

● Met verhoogde tegemoetkoming 1,00 euro (individuele begeleiding) of 0,5 euro 

(groepsbegeleiding). 
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Het eerste gesprek (intakegesprek) duurt meestal 1 uur, daarna zijn de gesprekken 

korter. 

 

Via sommige ziekenfondsen wordt het bedrag volledig of gedeeltelijk terugbetaald: 

● Neutraal Ziekenfonds Vlaanderen 30,00 euro op jaarbasis. 

● Vlaams Neutraal Ziekenfonds 30,00 euro op jaarbasis.  

● Helan 25,00 euro op jaarbasis. 

● CM: 15,00 euro op jaarbasis. 

 

De patiënt betaalt rechtstreeks aan de coach. 

 

Hoeveel kosten de beweegactiviteiten? 

De Beweging op Verwijzing-coach werkt altijd op maat. De coach houdt dus ook rekening 

met de financiële situatie van de patiënt en zal op zoek gaan naar activiteiten die passen 

binnen zijn of haar budget. Er zijn heel wat goedkope manieren om meer te bewegen. En 

er bestaan heel wat financiële hulpmiddelen/terugbetalingen die soms niet gekend zijn of 

wat extra papierwerk vragen. Als dat nodig blijkt, zal de Bewegen Op Verwijzing-coach 

de patiënt ook daarbij helpen. De coach bewaakt op die manier ook het laagdrempelig 

beweegaanbod in de gemeente. 

 

Onbeperkt recht op Bewegen op Verwijzing?  

Neen, via een puntensysteem. 

 

Wanneer je een verwijsbrief krijgt van je zorgverlener heb je 2 kalenderjaren recht op 84 

punten (in elk kalenderjaar 84 punten) voor begeleiding door een Bewegen op 

Verwijzing-coach. De tussenkomst geldt voor in totaal max. 7 uur individuele begeleiding 

of 21 uur groepsbegeleiding. Wanneer je op consultatie gaat bij de coach gaan er punten 

af. 

Volg je een individuele begeleiding bij de coach? Dan gaan er 3 punten per kwartier 

begeleiding af. 

Volg je een groepsbegeleiding? Dan wordt er één punt per kwartier afgehouden. 

 

In het systeem is het mogelijk om te wisselen van groepsbegeleiding naar individuele 

begeleiding en omgekeerd. 

 

Als je jaarlijkse punten op zijn, heb je geen recht meer op een tussenkomst van de 

Vlaamse overheid in de kosten. 

 

Rol van het lokaal bestuur: 

Actieve deelname aan stuurgroep BOV: 

● Online overleg elke 2 maanden. 

● Opvolging en bijsturing coaches. 

● Opvolgen cijfers. 

● Bewaken laagdrempelig beweegaanbod in LB. 

● Actieve promo (gemeenteblad, schermen, sociale media; burgers en 

zorgverleners). 

● Sollicitatiegesprekken nieuwe coachen indien nodig. 

● Ruimte om coach ter beschikking stellen in het lokaal bestuur met printer. De 

ruimte die we ter beschikking stellen is de stille ruimte in de sport- jeugdsite 

Koldam. Indien de ruimte onverwachts niet beschikbaar is, stellen we als 

vervangingslokaal het knutselatelier of het vergaderlokaal in de sport- en 

jeugdsite voor. 

 

Financiële impact?  

Gebruik van een ruimte en printer, personeelsinzet stuurgroep. 

 

Juridische gronden 

 

/ 
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Advies 

 

Positief advies van de afdeling Vrije Tijd. 

 

Argumentatie 

 

Door deelname aan dit initiatief werken we aan volgend actieplan 'We moedigen onze 

inwoners aan om gezond te leven' binnen de meerjarenplanning van 2020-2025. 

 

Wat levert het initiatief Bewegen op Verwijzing (BOV) op? 

● Gezondere bevolking. 

● Expliciete aandacht voor preventie en voorkomen van ziekten. 

● Zicht op hiaten in beweegaanbod van de gemeente. 

● Strijd tegen eenzaamheid. 

● Positieve gezondheid. 

● Samenwerking met zorg- en welzijnsprofessionals. 

 

Financieel advies 

 

De deelnemers en de Vlaamse overheid betalen ieder een stuk van de vergoeding van de 

coach. 

Er zijn geen instapkosten voorzien indien Hoeilaart en Wezembeek-Oppem mee wensen 

in te stappen in het BOV-project. 

Vanuit de werkgroep wordt er gevraagd om een beperkt budget van circa 500 euro te 

voorzien voor enkele kosten zoals t-shirts voor de coach, initiatieven op beurzen en 

dergelijke. Deze kosten voorzien we in de budgetsleutel sociale initiatieven van dienst 

welzijn. 

  

Financiële 

gevolgen 

voorzien 

Jaarbudget

sleutel 

  

2024/A-4.5.0/0909-

23/643000/GEMEENTE/CBS/IP-

GEEN 

Uitgavekrediet: 9.500,00 euro 

Huidig beschikbaar:  

6.795,48 euro 

Geplande verbintenis:  

500,00 euro 

Beschikbaar na 

vastlegging: 6.295,48 euro 

Krediet-

bewaking 

Organisatie kredietbewaking: 

Exploitatie = beleidsitem 

Investering = actieplan en 

beleidsitem 

Uitgavekrediet:  

10.000,00 euro 

Huidig beschikbaar:  

3.592,85 euro 

Geplande verbintenis:  

500,00 euro 

Beschikbaar na 

vastlegging: 3.192,85 euro 

 

BESLUIT: 

 

Eénparig aangenomen. 

 

Artikel 1 

De gemeenteraad gaat akkoord dat de gemeente Hoeilaart mee instapt in de stuurgroep 

van Beweging op Verwijzing binnen de Eerstelijnszone Druivenstreek. 
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Artikel 2 

De gemeenteraad keurt de gevraagde engagementen goed, met name: 

 

1. In verband met de Bewegen op Verwijzing-coach  

● Een laagdrempelig en toegankelijk lokaal voorzien voor de Bewegen op 

Verwijzing-coach. Een keer per week wordt de stille ruimte van de sport- en 

jeugdsite Koldam ter beschikking gesteld voor de coach. Hierbij krijgen de  

G-sporten en de scholen voorrang om de stille ruimte te gebruiken. Bij bezetting 

van de stille ruimte kan de coach uitwijken naar het knutsellokaal of de 

vergaderlokaal in de sport- en jeugdsite. 

● Mee bewaken van de toegankelijkheid van de Bewegen op Verwijzing-coach. 

 

2. Andere:  

● Actieve deelname in de stuurgroep BOV. 

● Campagnematerialen verdelen.  

● Sensibiliseren en vorming geven voor andere partners over het omgaan met 

maatschappelijk kwetsbare groepen.  

● In kaart brengen van terugbetalingsmogelijkheden.  

● Signaleren van lokale noden.  

 

Verantwoordelijke ambtenaar: Celien Van San 

Bevoegd lid van college: Joy Sergeys 

 

Uittreksel voor: 

Beleidsmedewerker welzijn. 

 

* * * 

 

O.P.10 Afdeling Vrije Tijd. Welzijn. Samenwerkingsovereenkomst 

jeugdwelzijnswerkers. Besluit. 

 

DE RAAD, 

 

Voorgeschiedenis 

 

 

● 1 september 2021: start opdracht jeugdwelzijnswerker. 

● 31 januari 2023: officiële stopzetting jeugdwelzijnswerker Romy. In tussentijd 

werd haar werk opgevolgd en uitgevoerd door andere collega's van het JAC. 

● 20 februari 2023: verlenging opdracht jeugdwelzijnswerker van 31 augustus 2023 

naar 31 december 2023 naar aanleiding van regelmatige afwezigheid 

jeugdwelzijnswerker Romy wegens gezondheidsredenen. 

● 3 april 2023: start twee halftijdse jeugdwelzijnswerkers Norah & Piet. 

 

Feiten en context 

 

Start en aanbod jeugdwelzijnswerkers 

Op 1 september 2021 hebben de gemeenten Overijse, Hoeilaart en het JAC een 

samenwerking gestart. Het JAC is de jongerenwerking van Centrum Algemeen 

Welzijnswerk (CAW). Het initieel doel is om in te zetten op de mentale gezondheid van 

jongeren in de Druivenstreek. Via scholen, lokale besturen, lokale organisaties, 

jeugdbewegingen, jeugdraden en speelpleinen bracht het JAC het aanbod tot bij de 

jongeren. 

 

Via het jeugdbeleidsoverleg in Overijse en via een kennisname op het college in Hoeilaart  

brengen beide gemeenten de bevoegde schepenen op de hoogte van de verschillende 

initiatieven van de jeugdwelzijnswerkers. 
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De kracht aan dit samenwerkingsverband is dat we de aanbod en werking van het JAC 

lokaal integreren. Zij kunnen ook gericht doorverwijzen, indien nodig. Op die manier 

werken we ook aan een preventief kader om het welzijn van jongeren in Hoeilaart en 

Overijse te verbeteren. 

 

Van 1 september 2021 tot 31 januari was jeugdwelzijnswerker Romy actief. In het najaar 

van 2022 was Romy regelmatig afwezig wegens gezondheidsredenen. In tussentijd 

namen haar collega's haar opdracht als jeugdwelzijnswerker verder op. Na een 

structureel overleg heeft het JAC het initiatief genomen om de samenwerking te 

verlengen van 31 augustus 2023 naar 31 december 2023 met de oorspronkelijke toelage 

van mei 2022. Dit wegens de regelmatige afwezigheid van Romy.   

 

Op 3 april zijn twee halftijdse jeugdwelzijnswerkers Norah en Piet gestart. De keuze voor 

twee halftijdse medewerker in plaats van één voltijdse medewerker zorgt voor een 

vervanging bij afwezigheid van de andere collega en meer flexibiliteit.  

 

Juridische gronden 

 

/ 

 

Advies 

 

/ 

 

Argumentatie 

 

De samenwerkingsovereenkomst is een houvast voor de agenda van de werkgroep 

jongerenbeleid binnen Huis van het Kind en de rode draad voor de jaarlijkse evaluatie 

van de jeugdwelzijnswerkers. Door de overeenkomst schriftelijk op te stellen geven we 

de verwachtingen van het lokaal bestuur weer. 

 

Financieel advies 

 

Financiële 

gevolgen 

voorzien 

Jaarbudgetsleutel 

  

2024/A-4.6.0/0944-

23/643000/GEMEENTE/CBS/IP-

GEEN 

  

Uitgavekrediet: 

71.500 euro 

Huidig 

beschikbaar: 

71.500 euro 

Geplande 

verbintenis: 

37.750 euro 

Beschikbaar na 

vastlegging: 

33.750 euro 

Krediet- 

bewaking 

Organisatie kredietbewaking: 

Exploitatie = 0944-23 

Investering = A-4.6.0 en 0944-

23 

Uitgavekrediet: 

71.500 euro 

Huidig 

beschikbaar: 

71.500 euro 

Geplande 

verbintenis: 

37.750 euro 

Beschikbaar na 

vastlegging: 

33.750 euro 
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Financiële 

gevolgen 

voorzien 

Jaarbudgetsleutel 

  

2025/A-6.4.0/0112-

99/613070/GEMEENTE/CBS/IP-

GEEN 

Uitgavekrediet: 

71.500 euro 

Huidig 

beschikbaar: 

71.500 euro 

Geplande 

verbintenis: 

37.750 euro 

Beschikbaar na 

vastlegging: 

33.750 euro 

 

Krediet- 

bewaking 

Organisatie kredietbewaking: 

Exploitatie = 0944-23 

Investering = A-4.6.0 en 0944-

23 

Uitgavekrediet: 

71.500 euro 

Huidig 

beschikbaar: 

71.500 euro 

Geplande 

verbintenis: 

37.750 euro 

Beschikbaar na 

vastlegging: 

33.750 euro 

 

 

BESLUIT:  

 

Eénparig aangenomen. 

 

Enig artikel  

De gemeenteraad keurt de samenwerkingsovereenkomst tussen CAW Oost Brabant, het 

lokaal bestuur Overijse en het lokaal bestuur Hoeilaart goed omtrent de inzet van de 

jeugdwelzijnswerkers. 

 

Verantwoordelijke ambtenaar: Celien Van San 

Bevoegd lid van college: Pieter Muyldermans 

 

Uittreksel voor: 

intern - schepen Pieter Muyldermans & schepen Joy Sergeys zijn betrokken bij de 

jeugdwelzijnswerkers. 

 

* * * 

 

O.P.11 Interne zaken. Secretariaat. Kerkfabriek Sint-Clemens. Budget 

2024. Goedkeuring. 

 

DE RAAD, 

 

Voorgeschiedenis 

 

● 13 november 2023: vaststelling budget 2024 Kerkfabriek Sint-Clemens door de 

Kerkraad. 

● 11 december 2023: brief met documentatie budget 2023 ontvangen, om in het 

kader van administratief toezicht, een verzoek om advies te willen uitbrengen 

omtrent het budget 2024. 

● 11 april 2024:ontvangst van het gunstig advies van het aartsbisdom Mechelen-

Brussel betreffende het budget 2024 van de Kerkfabriek Sint-Clemens Hoeilaart   
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Feiten en context 

 

De Kerkfabriek Sint-Clemens heeft tijdens de vergadering van 13 november 2023 het 

budget 2024 van de Kerkfabriek goedgekeurd. 

 

Juridische gronden 

 

● Decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de 

erkende erediensten, inzonderheid de artikels 2, 41 en 43 ervan, zoals gewijzigd bij 

decreet van 6 juli 2012. 

● Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, en latere wijzigingen. 

 

Advies 

 

Gunstig advies Aartsbisschop van Mechelen-Brussel betreffende het budget 2024 

ontvangen op 11 april 2024.  

 

Argumentatie 

 

Het budget 2024 werd besproken in het overlegcomité van 16 oktober 2023 met het 

gemeentebestuur. 

 

Financieel advies 

 

Geen financiële gevolgen voorzien.  

 

BESLUIT:  

16 stemmen voor: Tim Vandenput, Pieter Muyldermans, Joy Sergeys,  

Annelies Vanderlinden, Patrick Demaerschalk, Alain Borreman, Julie Bollue,  

Jo Portois, Julie Delwick, Caroline Lagrange, Véronique Desmet,  

Timothy Rowies, Marijke Belsack, Youri Vandervaeren, Maarten Bresseleers en 

Steven Coppens. 

5 onthoudingen: Joris Pijpen, Eva De Bleeker, Luc Meganck, Kenny Verbeeck en 

Indie Vandenbrouck. 

 

Enig artikel 

De gemeenteraad keurt het budget 2024 van de Kerkfabriek Sint-Clemens goed. 

 

Verantwoordelijke ambtenaar: Jan Thijs 

Bevoegd lid van college: Tim Vandenput 

 

Uittreksel voor: 

Gouverneur van de Provincie Vlaams-Brabant via digitaal loket. 

Kerkfabriek Sint-Clemens, P/A Marc Beelen, Gemeenteplein 12,1560 Hoeilaart. 

Aartsbisdom Mechelen-Brussel, Vicariaat voor het beheer van het Tijdelijke, Dienst 

kerkfabrieken & VPW's, Wollemarkt 15, 2800 Mechelen e-mail : kfvpw-

feaop@diomb.beuverneur, Kerkraad St-Clemens, aartsbisdom Mechelen-Brussel. 

 

* * * 

 

O.P.12 Secretariaat. Kerkfabriek Sint-Clemens. Advies jaarrekening 

dienstjaar 2023. Goedkeuring. 

 

DE RAAD, 

 

Voorgeschiedenis 

 

● 28 maart 2024: mail van Religiopoint toezending van de rekening 2023. 
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Feiten en context 

 

In het kader van het administratief toezicht moet de rekening 2023 voor advies 

voorgelegd worden aan de gemeenteraad. 

 

Juridische gronden 

 

● Decreet betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende 

erediensten van 7 mei 2004. 

 

Advies 

 

Geen extern advies. 

 

Argumentatie 

 

/ 

 

Financieel advies 

 

Geen financiële gevolgen. 

 

BESLUIT:  

16 stemmen voor: Tim Vandenput, Pieter Muyldermans, Joy Sergeys,  

Annelies Vanderlinden, Patrick Demaerschalk, Alain Borreman, Julie Bollue,  

Jo Portois, Julie Delwick, Caroline Lagrange, Véronique Desmet,  

Timothy Rowies, Marijke Belsack, Youri Vandervaeren, Maarten Bresseleers en 

Steven Coppens. 

5 onthoudingen: Joris Pijpen, Eva De Bleeker, Luc Meganck, Kenny Verbeeck en 

Indie Vandenbrouck. 

 

Artikel 1 

De gemeenteraad verleent een positief advies met betrekking tot de rekening 2023 van de 

kerkfabriek Sint-Clemens.  

 

Artikel 2 

De raad geeft opdracht de rekening, samen met het positief advies, over te maken aan de 

toezichthoudende overheid. 

 

Verantwoordelijke ambtenaar: Jan Thijs 

Bevoegd lid van college: Tim Vandenput 

 

Uittreksel voor: 

Provinciegouverneur (via digitaal loket). 

Afschrift wordt overgemaakt aan de financiële dienst en de kerkfabriek. 

 

* * * 
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O.P.13 Interne zaken. Secretariaat. Iverlek. Agenda en vaststelling 

mandaat afgevaardigde en plaatsvervanger voor de algemene vergadering 

tevens jaarvergadering van 26 juni 2024. Goedkeuring. Besluit. 

 

DE RAAD, 

 

Voorgeschiedenis 

 

● 2 april 2024: aangetekende brief met uitnodiging tot deelname aan de algemene 

vergadering tevens jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging Iverlek 

van 26 juni 2024. Het dossier met documentatiestukken werd eveneens 

overgemaakt.  

 

Feiten en context 

 

De gemeente neemt voor het distributienetbeheer elektriciteit en gas deel aan de 

opdrachthoudende vereniging Iverlek. 

 

De beslissing van het college van 15 april 2024 tot aanduiding van Tim Vandenput als 

afgevaardigde van de gemeente voor de algemene vergaderingen van de 

opdrachthoudende vereniging Iverlek tot en met het einde van de legislatuur. 

 

Gelet op het feit dat de gemeente/stad voor één of meerdere activiteiten aangesloten is 

bij de Opdrachthoudende vereniging Iverlek. 

 

Gelet op het feit dat de agenda met documentatiestukken opgesteld werd door de Raad 

van Bestuur in zitting van 18 maart 2024. 

 

Gelet op het feit dat de gemeente Hoeilaart per aangetekend schrijven van 2 april 2024 

werd opgeroepen om deel te nemen aan de Algemene Vergadering tevens 

jaarvergadering van Iverlek die op 26 juni 2024 plaatsheeft in Quartier Papier, 

Fabrieksstraat 55/59 te 1930 Zaventem. 

 

Gelet op het feit dat een dossier met documentatiestukken aan de gemeente Hoeilaart 

per brief van 2 april 2024 overgemaakt werd. 

 

Gelet op het voorstel tot oprichting van de wachtstructuur TRANSCO ENERGY CV, beslist 

door de Raad van Bestuur van Iverlek in zijn zitting van 18 maart 2024, en de beslissing 

om de oprichting, de inbreng in geld (2.000,00 euro), de goedkeuring van de 

ontwerpstatuten, het financieel plan, de motiveringsnota, de nota mogelijke 

aandeelhoudersovereenkomst en de gevraagde volmachtverlening, ter bekrachtiging 

voor te leggen aan de Algemene Vergadering van 26 juni 2024.  

 

Overeenkomstig het artikel 472 van het decreet van 22 december 2017 over het lokaal 

bestuur dient de beslissing tot deelneming van een dienstverlenende of 

opdrachthoudende vereniging in een andere rechtspersoon te worden genomen door de 

Algemene Vergadering op grond van een verslag dat de Raad van Bestuur heeft 

opgemaakt waarin de voor- en nadelen van de deelneming worden afgewogen en waarin 

wordt aangetoond dat de opdrachthoudende vereniging zelf niet die voordelen kan 

bieden.  

 

De Raad van Bestuur van Iverlek keurde in voormelde zitting van 18 maart 2024 het 

verslag aan de Algemene Vergadering goed.  
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Samengevat zijn de voordelen van de oprichting van TRANSCO ENERGY CV o.a. het 

bestendigen van de gemeentelijke controle en strategische verankering van Elia (via 

Publi-T) en Fluxys (via Publigas) zonder de gemeente financieel te belasten (een 

goedkeuring van deze oprichting impliceert geenszins onomkeerbare stappen, noch 

onomkeerbare financiële engagementen voor Iverlek of de gemeente), het gegeven dat 

dergelijke structuur veel toegankelijker is voor, en gekend door, externe investeerders 

dan de publiekrechtelijke figuur van de opdrachthoudende vereniging, zonder daarbij de 

rechten en belangen van de gemeenten uit het oog te verliezen (waarbij Iverlek recht 

heeft op minstens één bestuurder, die regelmatig verslag moet uitbrengen).  

Ook de gefaseerde aanpak in dit dossier heeft een aantal duidelijke voordelen zoals de 

eenvoudige mogelijkheid tot vereffening indien nodig, het sneller kunnen schakelen bij 

een eerstvolgende kapitaaloperatie van Elia/Publi-T (of Fluxys/Publigas), de creatie van 

een duidelijk afgelijnde overlegstructuur en het feit dat er nu nog geen verregaande 

akkoorden moeten worden gesloten met niet-gemeentelijke partners, waarbij nu enkel 

sprake is van een minimale cash-inbreng zonder het beleid van de nieuwe gemeenteraad 

in de volgende legislatuur of de toekomstige ontwikkeling van de financiën van de 

gemeente nodeloos te verstoren (geen substantiële financiële impact op het 

gemeentebestuur).  

 

Gelet op het artikel 432, alinea 3 van het decreet over het lokaal bestuur, waarbij 

bepaald wordt dat de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te 

worden herhaald voor elke Algemene Vergadering. 

 

Juridische gronden 

 

/ 

 

Advies 

 

/ 

 

Argumentatie 

 

De gemeenteraad dient de agendapunten van de Algemene vergadering goed te keuren 

alsook de jaarvergadering van 26 juni 2024 van de opdrachthoudende vereniging Iverlek 

en het mandaat van de vertegenwoordiger vast te stellen. Het volledige dossier werd 

toegevoegd. 

 

De raad wordt voorgesteld volgende agendapunten goed te keuren:  

  

1. Kennisneming verslagen van Iverlek van de Raad van Bestuur en van de 

commissaris over het boekjaar 2023.  

2. Goedkeuring van de jaarrekening van Iverlek afgesloten op 31 december 2023 

(balans, resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en 

waarderingsregels).  

3. Vaststelling uitkeringen overeenkomstig art. 6:114 en volgend WVV  

4. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale 

bestuurscomités en de commissaris van Iverlek met betrekking tot het boekjaar 

2023.  

5. Voorstel oprichting onthaalstructuur voor belangen in Publi-T en Publigas  

6. Desgevallend aanvaarding uitbreiding activiteiten gemeenten voor 

(neven)activiteiten.  

7. Statutaire benoemingen.  

8. Benoeming van een commissaris.  
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9. Verlenen van machtiging aan de Secretaris van de Raad van Bestuur met de 

mogelijkheid tot subdelegatie voor de opmaak en filialisering van de nodige 

documenten en afhandeling van de formaliteiten met betrekking tot de 

agendapunten 5 en 8 en desgevallend 6 en 7 te actualiseren en te finaliseren, en 

om de beslissingen genomen in de agendapunten 5 en 8 en desgevallend 6 en 7 

bij authentieke akte te doen vaststellen.  

10. Statutaire mededelingen.  

 

De Algemene Vergadering tevens jaarvergadering van Iverlek zal plaatshebben op 

woensdag 26 juni 2024 om 18.00 uur in Quartier Papier, Fabrieksstraat 55/59 te 1930 

Zaventem.  

 

Financieel advies 

 

Geen financiële gevolgen. 

 

BESLUIT:  

 

Eénparig aangenomen. 

 

Artikel 1  

Agenda. 

Zijn goedkeuring te hechten aan de agenda van de Algemene Vergadering tevens 

jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging Iverlek d.d. 26 juni 2024:  

 

1. Kennisneming verslagen van Iverlek van de Raad van Bestuur en van de commissaris 

over het boekjaar 2023.  

2. Goedkeuring van de jaarrekening van Iverlek afgesloten op 31 december 2023 

(balans, resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en 

waarderingsregels).  

3. Vaststelling uitkeringen overeenkomstig art. 6:114 en volgend WVV  

4. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale 

bestuurscomités en de commissaris van Iverlek met betrekking tot het boekjaar 2023.  

5. Voorstel oprichting onthaalstructuur voor belangen in Publi-T en Publigas  

6. Desgevallend aanvaarding uitbreiding activiteiten gemeenten voor (neven)activiteiten.  

7. Statutaire benoemingen.  

8. Benoeming van een commissaris.  

9. Verlenen van machtiging aan de Secretaris van de Raad van Bestuur met de mogelijk-

heid tot subdelegatie voor de opmaak en finalisering van de nodige documenten en 

afhandeling van de formaliteiten met betrekking tot de agendapunten 5 en 8 en 

desgevallend 6 en 7 te actualiseren en te finaliseren, en om de beslissingen genomen in 

de agendapunten 5 en 8 en desgevallend 6 en 7 bij authentieke akte te doen vaststellen.  

10. Statutaire mededelingen.  

 

Artikel 2  

Voorstel oprichting onthaalstructuur voor belangen in Publi-T en Publigas. 

Zijn goedkeuring te hechten aan het voorstel tot oprichting van de wachtstructuur 

TRANSCO ENERGY CV door Iverlek.  

De Algemene Vergadering van Iverlek wordt verzocht de oprichting, de inbreng in geld 

(2.000,00 euro), de ontwerpstatuten, het financieel plan, de motiveringsnota, de nota 

mogelijke aandeelhoudersovereenkomst en de gevraagde volmachtverlening te willen 

bekrachtigen.  

 

Artikel 3  

De vertegenwoordiger van de gemeente Hoeilaart die zal deelnemen aan de Algemene 

Vergadering tevens jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging Iverlek op 26 

juni 2024 (of iedere andere datum waarop deze uitgesteld of verdaagd zou worden), op 

te dragen zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in de 

gemeenteraad van heden inzake voormelde artikelen 1 en 2 van onderhavige beslissing.  
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Artikel 4  

Het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van 

voormelde beslissingen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan de 

opdrachthoudende vereniging Iverlek, ter attentie van het secretariaat (in pdf-versie), 

uitsluitend op het e-mailadres vennootschapssecretariaat@fluvius.be.  

 

Verantwoordelijke ambtenaar: Jan Thijs 

Bevoegd lid van college: Tim Vandenput 

 

Uittreksel voor: 

Betrokken diensten. 

Vennootschapssecretariaat@fluvius.be. 

 

* * * 

 

O.P.14 Interne zaken. Secretariaat. Iverlek. Aanduiding afgevaardigde 

voor de Algemene Vergaderingen tot het einde van de legislatuur. Besluit. 

 

DE RAAD, 

 

Voorgeschiedenis 

 

● 30 oktober 2018 en 27 december 2018: aangetekende brief met uitnodiging tot 

deelname aan de buitengewone algemene vergadering van de opdrachthoudende 

vereniging Iverlek van 22 maart 2019, waarop de voordrachten van de 

gemeenteraden voor de benoemingen van de leden van de Raad van Bestuur en 

van de Regionale Bestuurscomités worden voorgelegd. 

● 29 januari 2019: schepen Marc Vanderlinden wordt aangeduid als gemeentelijke 

afgevaardigde voor de algemene vergadering tevens jaarvergadering tot het einde 

van de legislatuur.  

● 31 december 2023: overlĳden schepen Marc Vanderlinden. 

● 2 april 2024: aangetekend schrijven met uitnodiging tot deelname aan de 

algemene vergadering tevens jaarvergadering 26 juni 2024. 

 

Feiten en context 

 

De gemeente neemt voor het distributienetbeheer elektriciteit en gas deel aan de 

opdrachthoudende vereniging Iverlek. 

 

Om de zes jaar vervallen alle mandaten in de verschillende organen van de 

opdrachthoudende verenigingen onmiddellijk na de eerste algemene vergadering die 

volgt op de vernieuwing van de gemeenteraden. 

 

Deelnemende gemeenten dienen hun vertegenwoordigers voor een algemene 

vergadering aan te wijzen uit de leden van de gemeenteraad en de vaststelling van het 

mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden herhaald voor elke algemene 

vergadering.  

 

Juridische gronden 

 

● Vlaams decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking; 

● Gemeentedecreet van 15 juli 2005; 

● Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, en latere wijzigingen. 

 

Advies 

 

Advies ingewonnen bij Iverlek. 
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Argumentatie 

 

Als gemeentelijke vennoot wordt de gemeente Hoeilaart verzocht een nieuwe 

vertegenwoordiger voor Marc Vanderlinden aan te stellen na diens overlijden op 31 

december 2023.  

De raad draagt dhr. Tim Vandenput, burgemeester voor en mevr. Eva De Bleeker, 

schepen, als plaatsvervanger. 

 

Financieel advies 

 

Geen financiële gevolgen. 

 

BESLUIT: 

 

Eénparig aangenomen. 

 

Artikel 1 

Dhr. Tim Vandenput, burgemeester, aan te duiden als vertegenwoordiger van de 

gemeente om deel te nemen aan de Algemene Vergadering tevens jaarvergadering van 

de opdrachthoudende vereniging Iverlek op 26 juni 2024 alsook aan alle Algemene 

Vergaderingen van de opdrachthoudende verenigingen tot en met 31 december 2024. Als 

plaatsvervanger wordt mevr. Eva De Bleeker, schepen, aangeduid.  

 

Artikel 2 

De raad te belasten met de uitvoering van de hierbij genomen beslissing en onder meer 

kennisgeving hiervan te verrichten aan de opdrachthoudende vereniging Iverlek, 

uitsluitend op het e-mailadres vennootschapssecretariaat@fluvius.be en aan betrokkene. 

 

Verantwoordelijke ambtenaar: Jan Thijs 

Bevoegd lid van college: Tim Vandenput 

 

Uittreksel voor: 

- klassement gemeenteraad. 

- Secretariaat Iverlek. 

- betrokkenen.  

- Lucrèce Neirynck, sociaal controleur bij het R.S.V.Z., via mail: lucrece.neirynck@rsvz-

inasti.fgov.be. 

 

* * * 

 

O.P.15 Financiën. Rapportering debiteurenbeheer. Kennisname. 

 

DE RAAD, 

 

Voorgeschiedenis 

 

In zitting van 29 januari 2024 nam de raad kennis van de rapportering over het 

debiteurenbeheer voor het vierde kwartaal van het boekjaar 2023. 

 

Feiten en context 

 

De financieel directeur rapporteert in volle onafhankelijkheid over het debiteurenbeheer, 

in het bijzonder de invordering van de fiscale en niet-fiscale ontvangsten en het verlenen 

van kwijting aan de gemeenteraad, aan de raad voor maatschappelijk welzijn, aan het 

college van burgemeester en schepenen, en aan het vast bureau. 

 

De financieel directeur stelt tegelijkertijd een afschrift van de rapportering aan de 

algemeen directeur ter beschikking. 
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Juridische gronden 

 

● Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017: artikel 177.  

 

Advies 

 

/ 

 

Argumentatie 

 

Het is belangrijk dat de organisatie en het politieke niveau op regelmatige tijdstippen 

wordt geïnformeerd over het debiteurenbeheer, een opdracht die de financieel directeur 

in volle onafhankelijkheid uitvoert. 

 

Financieel advies 

 

Geen financiële gevolgen. 

 

BESLUIT:  

 

Enig artikel 

De raad neemt kennis van de stand van zaken voor wat betreft het debiteurenbeheer 

voor het eerste kwartaal van het jaar 2024. 

 

Verantwoordelijke ambtenaar: Brecht Van den Bogaert 

Bevoegd lid van college: Tim Vandenput 

 

Uittreksel voor: 

Financieel directeur, algemeen directeur, MAT. 

 

* * * 

 

O.P.16 Financiën. Evolutie van de budgetten. Kennisname. 

 

DE RAAD, 

 

Voorgeschiedenis 

 

In de zitting van 29 januari 2024 heeft de raad kennis genomen van de evolutie van de 

budgetten voor het vierde kwartaal van 2023. 

 

Feiten en context 

 

De financieel directeur rapporteert in volle onafhankelijkheid over de evolutie van de 

budgetten aan de gemeenteraad, aan de raad voor maatschappelijk welzijn, aan het 

college van burgemeester en schepenen, en aan het vast bureau. 

 

De financieel directeur stelt tegelijkertijd een afschrift van de rapportering aan de 

algemeen directeur ter beschikking. 

 

Juridische gronden 

 

Artikel 177 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 

 

Advies 

 

/ 
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Argumentatie 

 

Het is belangrijk dat de organisatie en het politieke niveau op regelmatige tijdstippen de 

uitvoering van de budgetten in relatie tot de doelstellingen kan opvolgen en kan nagaan 

of de uitgaven en ontvangsten stroken met de financiële planning. 

 

Financieel advies 

 

Geen financiële gevolgen. 

 

BESLUIT:  

 

Enig artikel 

De raad neemt kennis van de evolutie van de budgetten van het bestuur voor het eerste 

kwartaal van het jaar 2024. 

 

Verantwoordelijke ambtenaar: Brecht Van den Bogaert 

Bevoegd lid van college: Tim Vandenput 

 

Uittreksel voor: 

Financieel directeur, algemeen directeur, MAT-leden. 

 

* * * 

 

Vragen en antwoorden 

 

Vraag 1 

Jo Portois stelt de volgende vraag: "Dit is een vraag voor schepen Muyldermans 

betreffende het Doendersbudget. Ik heb gezien op sociale media dat het voor de tweede 

keer wordt ingevoerd of toegekend. Ik dacht echter dat dit deze legislatuur slechts 

eenmalig was. Nu lees ik dat er nog een tweede budget wordt toegevoegd. We zijn niet 

tegen dit initiatief, want het is een goed idee, maar het komt toch enigszins als een 

verrassing." 

 

Pieter Muyldermans antwoordt: "Ja inderdaad, initieel hadden we gezegd dat we dit 

slechts éénmaal zouden doen om te zien wat het zou opleveren en of het zou werken. Na 

evaluatie, zowel binnen het bestuur als in overleg met alle voorzitters van de 

adviesraden tijdens het interradenoverleg, adviseerden zij ons om hiermee door te gaan. 

We vonden het haalbaar om het op dezelfde manier te doen als de eerste keer, zijnde 

een jaar voorbereiding en een jaar voor uitvoering. Dus hebben we besloten om het 

opnieuw te lanceren." 

 

Vraag 2 

Jo Portois stelt de volgende vraag: "We lezen of horen overal dat er geen budget meer 

over is om dingen te realiseren, maar dit is dan geen probleem? De Meifeesten kunnen 

niet doorgaan wegens onvoldoende budget maar er is budget voor het Doendersbudget?" 

 

Tim Vandenput antwoordt: "Wie zegt dat? Ik begrijp echt niet waar het verhaal vandaan 

komt dat er geen budget is. Vandaag heeft het hele college kennis genomen van de 

jaarrekeningen, die in mei op de agenda van de gemeenteraad zullen komen. Er zijn 

overschotten gerealiseerd en binnen de exploitatie kunnen er verschuivingen 

plaatsvinden tussen de diensten. Dit heeft dan ook niets te maken met een gebrek aan 

budget, niet voor de Meifeesten en ook niet voor iets anders. Ik wil nogmaals 

benadrukken dat er geen gebrek aan financiële middelen is in de gemeente. Volgende 

maand zult u dit kunnen zien wanneer onze financieel directeur de rekeningen komt 

toelichten. Ik weet niet wie u dit vertelt, maar degenen die dit beweren hebben de cijfers 

niet juist. Ik vraag u vriendelijk om dit terug te koppelen aan die mensen en te laten 

weten dat er geen financiële problemen zijn in de gemeente."  
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Vraag 3 

Jo Portois stelt de volgende vraag: "Waarom zijn er dan geen Meifeesten of is dit een 

beslissing vanuit het college?"  

 

Tim Vandenput antwoordt: "Over de Meifeesten wil ik straks schepen Muyldermans aan 

het woord laten, maar dat is zoals gezegd geen budgettaire zaak. Er is afgesproken dat 

er voor de drie grote evenementen - de Meifeesten, het Druivenfestival en de Kerstmarkt 

- een vast budget is, waarmee deze evenementen georganiseerd kunnen worden. Dit 

werd in de kranten verkeerd begrepen, maar we hebben gezegd dat we de Meifeesten 

willen teruggeven aan de verenigingen, zoals oorspronkelijk gestart onder toenmalig 

schepen Demaerschalk. Echter, vanuit de verenigingen kwam naar voren dat er geen 

actieve interesse meer was om deze evenementen te organiseren. Dit was een beslissing 

gebaseerd op het principe van terug naar de basis te gaan. Dit is de reden, maar 

misschien kan schepen Muyldermans hier nog aanvullende informatie aan toevoegen." 

 

Pieter Muyldermans vult aan: "Specifiek voor dit jaar, voor de Meifeesten of de 

festiviteiten die in mei plaatsvinden maar niet onder de noemer Meifeesten, hebben we 

een aantal initiatieven gebundeld. We deden een oproep aan verschillende verenigingen 

om iets te organiseren en zo toch een programma voor de Meifeesten samen te kunnen 

stellen. Dit jaar zijn er zowel lokaal als bovenlokaal een aantal grotere evenementen 

gepland. Sommige andere verenigingen hebben echter besloten om geen evenementen 

te organiseren. Er gebeurt dus veel in de maand mei, maar het is ons niet gelukt om 

alles in één gebald weekend te plannen. U kunt daar kritiek op hebben of vragen over 

stellen, maar we blijven altijd luisteren naar de vrijwilligers en de verenigingen waarmee 

we samenwerken. Vorig jaar hadden we bijvoorbeeld een rommelmarkt, dit jaar niet. 

Desondanks proberen we zoveel mogelijk initiatieven te stimuleren en mensen aan te 

moedigen om samen iets te doen. Soms lukt dat, soms niet, maar één ding is zeker: u 

zult zich zeker niet vervelen in de eerste twee weken van mei, er is altijd wel iets te 

beleven." 

 

Vraag 4  

Youri Vandervaeren stelt de volgende vraag: "Schepen Muyldermans, u gaf aan soms 

gaat het wel, soms gaat het niet om iets te organiseren met de verenigingen. Dit keer is 

het helaas niet gelukt, terwijl de Meifeesten in het verleden altijd succesvol waren en 

gedragen werden door de verenigingen. Waarom is het dit keer niet gelukt om de 

verenigingen te stimuleren om de Meifeesten in één weekend gebald te krijgen?" 

 

Pieter Muyldermans antwoordt: "Vanwege een aantal grote evenementen die 

plaatsvinden, zoals dit weekend het Project Desbeck. Daarop heeft ook Tervuren besloten 

om zijn festival dat normaal gesproken hetzelfde weekend zou plaatsvinden, een 

weekend later te organiseren. Op dat moment waren we bijvoorbeeld met de Chiro aan 

het onderhanden om hier in het park opnieuw een feest te organiseren. Echter, omdat dit 

samenviel met een groot festival in Tervuren, zagen zij het niet meer zitten. Zo zijn er 

verschillende omstandigheden die samenkomen. Er zijn nog andere voorbeelden van 

evenementen die plaatsvinden, maar zonder een volledig programma voor het weekend 

van 11 mei kunnen we beter niet spreken van Meifeesten. Er is echter nog steeds veel te 

doen: naast het project Desbeck, is er een jeugdvoetbaltoernooi en zijn er tal van 

activiteiten in het Felix Sohie centrum. Volgend weekend, op 11 mei, is er de Faire Ronde 

vanwege de Fair Trade Dag. Aanstaande woensdag is er nog het kevertreffen. Er is altijd 

wel iets te doen, maar dit jaar hebben we het niet gebald in een weekend en noemen we 

het niet Meifeesten."  

 

Patrick Demaerschalk maakt de bijkomende bedenking: "Ik vind het ook jammer dat de 

"Felix Sohie loop" niet meer plaatsvindt. Dat was een monument in de programmatie van 

de Meifeesten. Enkele mensen hebben me hierover aangesproken en die hebben 

hetzelfde gevoel. Ik vind toch dat het de moeite waard is om dit evenement te laten 

plaatsvinden. Hier kwamen zeker vijfhonderd à zeshonderd mensen op af. Dat is toch de 

moeite om dat te laten plaats vinden? We vinden dat de Meifeesten moeten blijven 

bestaan, misschien onder een andere naam of op een andere manier, maar ik ben ervan 
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overtuigd dat we de Meifeesten gemakkelijk kunnen organiseren zonder dat dit een grote 

kost met zich meebrengt. Ik denk dat het vooral is omdat jullie hebben geprobeerd de 

kosten van de Meifeesten te verminderen en dit budget toe te voegen aan het 

Druivenfestival. Dat is naar mijn mening de echte reden waarom de Meifeesten niet 

doorgaan. Maar dan moeten we creatief genoeg zijn met het Druivenfestival. Ik ben zelf 

schepen geweest van het Druivenfestival en ik weet dat dit veel inspanning vergt, zoals 

het zoeken naar sponsors en andere financiële middelen. Als schepen heb ik zelf 

verschillende leveranciers bezocht en andere initiatieven genomen om meer budgetten 

binnen te halen. Dit vergt natuurlijk veel inspanning, maar dat is naar mijn mening de 

echte reden waarom de Meifeesten niet doorgaan." 

 

Pieter Muyldermans antwoordt: "Meneer Demaerschalk, ik ga aan de diensten vragen om 

u schriftelijk te antwoorden en een overzicht te geven van de budgetten die wij aan 

sponsoring hebben binnengehaald in de afgelopen jaren. Ook dit jaar zijn we weer actief 

op zoek naar sponsoring. We hebben al mondelinge toezeggingen gekregen voor meer 

dan wat we in de begroting hebben opgenomen, dus we halen meer geld op dan 

oorspronkelijk voorzien om het Druivenfestival goed te organiseren. Als er verenigingen 

of raden zijn die echt aangeven dat ze de Meifeesten willen behouden, dan zullen we 

daar zeker tijd en budget voor vrijmaken. We hebben een aantal verenigingen 

gestimuleerd om deel te nemen aan evenementen, maar dit gebeurt niet op dezelfde 

manier als voorgaande jaren. Als dat nodig is, kunnen we geld investeren om de 

Meifeesten levendig te houden. Maar wat vindt u belangrĳker: dat er iets gebeurt in het 

dorp of dat we vasthouden aan iets dat niet meer wordt gedragen door de verenigingen? 

Wij luisteren naar de verenigingen." 

 

Jan Thijs vult aan: "We hebben 50.000 euro aan sponsoring binnengehaald, terwijl er 

budgettair werd gerekend op 25.000 euro. Dit betekent dat het budget uit sponsoring 

alleen voor de Druivenfeesten 25.000 euro hoger ligt door de fantastische inzameling van 

sponsoring. Ik vind dat echt indrukwekkend. Ik heb dan ook mijn waardering 

uitgesproken naar de persoon die zich hier sterk voor heeft ingezet en dat dit jaar zeker 

opnieuw doet." 

 

Joy Sergeys vult aan: "Wat betreft de Felix Sohie loop, heeft dit absoluut niets te maken 

met het budget, omdat er een alternatief komt. De reden is puur omdat er eigenlijk veel 

minder deelnemers zijn dan in het begin. Aanvankelijk sloot dit evenement aan bij een 

initiatief van het Z.A.-Team dat Start 2 Run was, met als afsluiter de Meicross. Echter, de 

laatste jaren was dit niet meer het geval, waardoor er aanzienlijk minder deelnemers 

waren. En dit jaar waren er bijna geen meer, zoals het Z.A.-Team zelf ook heeft 

opgemerkt. We merkten ook dat er veel minder interesse was. Met het wegvallen van de 

Meifeesten, werd dit nog eens extra benadrukt. Daarnaast is er een voorstel van een 

inwoonster die graag een soortgelijk evenement wil organiseren voor Think Pink. Echter, 

Think Pink Awareness Month is in oktober. Dus in plaats van de Felix Sohie loop te 

behouden, proberen we een Think Pink loop of trail te organiseren. We moeten nog 

bekijken hoe we dit met het Z.A.-team kunnen uitwerken, maar het zal een 

fondsenwervende evenement zijn voor een goed doel. Dit heeft dus niets te maken met 

het budget, omdat hier ook kosten aan verbonden zullen zijn." 

 

Patrick Demaerschalk merkt op: "Er is nog één ding dat ik wil benoemen, dat vergeten is 

in het programma. Ik spreek hier misschien voor Julie Bollue en mezelf. Ik ben de 

voorzitter van de Gympies, en onze activiteit staat niet meer vermeld in het programma 

van de Meifeesten. Onze brevettendag was toch een belangrijk onderdeel van de 

Meifeesten." 

 

Pieter Muyldermans antwoordt: "Staat dit in de "Uit in Hoeilaart" kalender, in de Uit 

databank? Al enkele jaren gebruikt onze communicatiedienst en dit voor alles, de 

informatie welke wij in de "Uit databank" vinden. Als u daar uw activiteiten registreert, 

worden deze automatisch weergegeven op al onze andere communicatiekanalen." 

 

Vraag 5 
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Caroline Lagrange stelt de volgende vraag: "Komt er nog iets van de aanplantingen aan 

het Groenedal?"   

 

Joris Pijpen antwoordt: "Dat is gebeurd." 

 

Caroline Lagrange stelt de volgende vraag: "Daar staan 4 bomen. Is dat het? Ik dacht 

dat er groot plan van aanplanting ging komen." 

 

Joris Pijpen antwoordt: "Men kan daar niet meer bomen zetten. Er is van alles 

aangeplant. Ik zal laten oplijsten wat allemaal is aangeplant door onze persoon hiervoor 

verantwoordelijk. Er is van alles aangeplant, maar het kan zijn dat u dat nu nog niet 

goed ziet. Het vraagt vaak een jaar of twee voordat de beplanting begint te bloeien. Een 

aanplanting ontwikkelt zich niet binnen twee maanden.” 

 

Caroline Lagrange stelt de volgende vraag: "Wanneer is dat gebeurd?" 

 

Joris Pijpen antwoordt: "Twee maanden geleden." 

 

Vraag 6 

Patrick Demaerschalk stelt de volgende vraag: "Ik heb in de verslagen van het college 

gelezen dat er plannen zijn om een soort proefproject te starten waarbij bepaalde straten 

tussen 6 en 9 uur 's ochtends worden afgesloten. Dit omvat onder andere de 

Watertorenstraat, de Wijndaalstraat en de Josse Biesmansstraat.  

De vraag is of er geen serieuze bevraging moet komen bij de andere omliggende straten? 

Als deze drie straten 's ochtends worden afgesloten, zal dit natuurlijk een effect hebben, 

vooral op de Marcel Félicéstraat, Groenendaalsesteenweg, Brusselsesteenweg, het 

centrum en JB Charlierlaan. Ten tweede, hoe gaat de handhaving plaatsvinden? Ik zie 

dat de politie nu al van tevoren aangeeft dat ze zich hier akkoord mee verklaren, maar 

we weten dat ze het niet kunnen handhaven vanwege een tekort aan manschappen. 

Daar moeten we goed over nadenken. Wat betreft de Wijndaalstraat is het ook een vrij 

gevaarlijke situatie, omdat wanneer je de Jezus-Eiksesteenweg naar beneden komt, die 

straat niet op een reglementaire manier kan indraaien. Je moet op het andere rijvak 

rijden, vooral als het een vrachtwagen of een bestelwagen betreft. Daar moeten 

maatregelen worden genomen. Ik begrijp de zienswijze, gezien het toenemende verkeer 

en de gesloten Brusselse Ring. Misschien is het een goed initiatief, maar wat zal de 

impact zijn op andere straten? Nu is het al bijna een autosnelweg en daar kunnen jullie 

niets aan veranderen. Maar of het afsluiten van de straten de oplossing zal zijn is ten 

zeerste de vraag." 

 

Pieter Muyldermans antwoordt: "Dank u voor uw vraag. Dat is een zeer terechte vraag. 

Waarom starten we nu dit proefproject? Dit komt voort uit het maandenlang werken aan 

de Guillaume Dekleermaekerstraat en de Watertorenstraat, waarbij we het sluipverkeer 

dat daarlangs kwam tijdens de ochtendspits wilden verminderen. Nu de werken 

binnenkort worden afgerond, bestaat de mogelijkheid dat het sluipverkeer terugkeert 

door de wijken Solheide, Watertorenstraat, en de wijken daarachter. We willen dat dit 

doorgaande verkeer op de hoofdverbindingswegen blijft, dus de Jezus-Eiksesteenweg en 

de Brusselsesteenweg. Dit willen we bereiken door tijdens de ochtendspits te voorkomen 

dat ze deze wegen gebruiken. Zoals u terecht aanhaalt, is de volgende straat waar dit 

mogelijk is de Wijndaalstraat, wat gevaarlijk kan zijn als je vanaf de Jezus-

Eiksesteenweg de straat wil inrijden. Om te voorkomen dat de situatie daar verergert, 

willen we ook daar deze maatregelen treffen. 

Vandaag is het al moeilijk voor bewoners om uit deze wijk te rijden en naar het centrum 

te gaan. Door deze maatregelen willen we ook de stroom van voertuigen verminderen, 

die door de Koldamstraat via het Lindekesplein rijden en dan zo verder rijden via de 

Overijsesteenweg. Dat heeft effectief als impact dat we moeten in de gaten houden hoe 

het verkeer zich zet op de Brusselsesteenweg en hoeveel drukker het nog zal worden 

daar. Het is er vandaag al heel druk dus ik betwijfel of er nog meer mensen zullen kiezen 

om deze weg te nemen, gezien de mogelijke tijdwinst minimaal is. Mobiliteit blijft altijd 

een afwachten, daarom voeren we dit proefproject uit. Je kunt nooit met zekerheid 

Rechtsgeldig elektronisch ondertekend document, blz. 34 van 39. Verifieerbaar via code.esignflow.be met code 5860-3700-9286-4486

https://app.esignflow.be/nl-be/code/5860370092864486


Gemeenteraadszitting van 29 april 2024 

 

 

 

35 

zeggen wie nu precies langs daar zal rijden. Er zijn altijd mensen die van verder komen 

of een andere weg zoeken. Maar het is inderdaad druk, vooral tijdens de ochtendspits, en 

we willen deze maatregelen nu testen na de voltooiing van de werken aan de 

Watertorenstraat en Guillaume Dekleermaekerstraat.  

Het is inderdaad heel druk door de werken aan Leonard, zoals u terecht opmerkt, vooral 

tijdens de avondspits, door mensen die van Brussel komen en naar Waterloo willen. Op 

bepaalde momenten van de dag is de snelste route via Hoeilaart. We bekijken nu 

maatregelen om ervoor te zorgen dat dit doorgaande verkeer op de 

hoofdverbindingswegen blijft, zoals de Jezus-Eiksesteenweg, de JB Charlierlaan en de 

Groenendaalsesteenweg richting Groenendaal. Vandaag zien we ook een toename van 

het verkeer, bijvoorbeeld op de Groenendaalsesteenweg, vooral ter hoogte van het 

woonzorgcentrum of de Engelselaan, om verbinding te maken met de 

Terhulpsesteenweg. Ook daar plannen we maatregelen met stukken lokaal verkeer 

zodoende dat de route uit Waze gehouden wordt en om te voorkomen dat het door de 

wijken gaat. 

Wat betreft de politiecontrole hebben we inderdaad advies gekregen voor de 

Watertorenstraat dat de mensen nu niet meer gewend zijn om door de werken daar te 

rijden, en hopelijk zal dit met deze maatregel niet opnieuw in hun navigatiesysteem of op 

hun Waze verschijnen. We hopen zo dat dit zonder politiecontrole zal meevallen. De 

politie zal de eerste dagen wel aanwezig zijn. Voor de verdere opvolging of als daar meer 

vragen over zijn, is het beter dat de burgemeester antwoordt." 

 

Patrick Demaerschalk merkt op: "Het is altijd een goede gewoonte van jullie geweest om 

maximale inspraak te geven wanneer er wijzigingen worden aangebracht in een straat, 

zelfs voor een proefproject. Nu lijkt het erop dat zonder inspraak de straat zal worden 

afgesloten. Persoonlijk vind ik dat zorgwekkend, omdat het behoorlijk ingrijpend is voor 

een groot aantal bewoners. Ik denk aan de bewoners van onder andere de Molenberg. 

Het is toch wel een vrij omvangrijk gebied."  

 

Tim Vandenput vult aan: "Aansluitend bij wat de schepen zegt, zal de politie de eerste 

dagen aanwezig zijn op drie plaatsen. Dit werd bevestigd via e-mail. Daarna zal het 

aantal controles iets afnemen, maar onze ervaring leert dat het in die eerste dagen 

belangrijk is om een signaal te geven. Het zijn immers vaak dezelfde mensen die op die 

locaties komen. 

We hebben overleg gehad met bewoners van de Watertorenstraat en hebben 

afgesproken om daar twee proefprojecten uit te voeren. Enerzijds wordt de straat 

afgesloten aan de Jezus-Eiksesteenweg en anderzijds iets verderop bij de Guillaume 

Dekleermaekerstraat. Ons lijkt het evident om de Wijndaalstraat en de Josse 

Biesmansstraat ook in dit plan op te nemen. Als we alleen de Watertorenstraat hadden 

gekozen, zou dat wellicht als eenzijdig worden gezien. Nu pakken we het grondiger aan 

en gaan we voor een breed proefproject. Onze diensten zullen dit extra monitoren en we 

zullen ingrijpen waar nodig. We willen er uit leren. We hanteren specifieke criteria en 

evalueren samen met de inwoners. We zijn ons bewust van voor- en tegenstanders. Door 

eerst streng en breed te handhaven, kunnen we leren en eventuele tekortkomingen 

aanpakken. Dit is onze aanpak, ondanks de voor- en nadelen. Over drie maanden 

evalueren we dit samen met alle inwoners. Ik denk dat dit rond midden augustus zal zijn. 

De politie zal regelmatig controleren, vergelijkbaar met de situatie in de Ijzerstraat en 

Koedaalstraat. Dit is de manier waarop we het gaan doen en werd beslist door het 

college."  

 

Alain Borreman stelt de volgende vraag: "Ik snap het allemaal wel. De enige opmerking 

die ik wil maken is het concept van “sluipverkeer”. Dat zijn mensen die van elders komen 

en via de straatjes in Hoeilaart ergens willen naartoe rijden. Daar zijn vaak legitieme 

redenen voor, zoals woon-werkverkeer. Maar de Hoeilander moet ook uit zijn dorp 

geraken en daar moeten we rekening mee houden. De Hoeilander die om 08:00 's 

ochtends vertrekt is geen sluipverkeer. Met al die maatregelen wordt dit een stuk 

moeilijker waarschijnlijk?" 
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Tim Vandenput antwoordt: "Zeker, het is waar wat u aanhaalt. Het lijkt erop dat er een 

tijdelijke oplossing wordt overwogen om de verkeersstroom te beheren. Hoewel het geen 

fysieke muur is, wordt er in feite eenrichtingsverkeer ingesteld. Mensen die bovenaan de 

Steenbergstraat en de Edmond Vandervaerenstraat wonen en Hoeilaart moeten verlaten, 

kunnen direct deze route nemen met veel minder verkeer. Ze moeten echter wel via de 

Edmond Vandervaerenstraat en de Jan Lindtstraat invoegen. De anderen kunnen 

gemakkelijker naar het centrum gaan." 

 

Alain Borreman merkt op: "We zullen zien wat dat geeft voor het verkeer. Het kan 

bijvoorbeeld zijn dat het op Welriekende één grote lange file zal zijn elke morgen en 

hetzelfde aan de lichten in Groenendaal." 

 

Tim Vandenput vult aan: "En dan wil ik nog iets toevoegen voor deze gemeenteraad. De 

reden waarom dat we dit hier moeten doen is omdat de gemeente Overijse éénzijdig 

heeft beslist om de Welriekende Dreef af te sluiten. Dat is de enige reden. Ik hoop dat 

jullie dat allemaal eens goed gaan verkondigen aan onze Hoeilanders.”  

 

Véronique Desmet merkt op: "Ik wou gewoon melden als wij nu vanuit onze straat de 

Brusselsesteenweg 's morgens op willen rijden, wij lang vast staan omdat wij van onze 

kant de voorrang moeten geven aan de Brusselsesteenweg. Wij moeten invoegen en ze 

komen daar heel snel de berg op gereden omdat ze bang zijn een seconde te moeten 

wachten. Het sluipverkeer zit met een agressiviteit en daar moeten we mee leven. Ik ben 

alleen bang dat dit nog ietsje feller gaat worden als die straten allemaal afgesloten 

worden." 

 

Tim Vandenput antwoordt: "Het kan zijn dat we na dat proefproject of misschien na een 

maand al zien dat we de drie voorrangen van rechts op de Brusselsesteenweg moeten  

afschaffen. Dat is ook een mogelijkheid. Dit is niet voor eeuwig." 

 

Vraag 7 

Youri Vandervaeren stelt de volgende vragen: " Voorzitter, ik heb nog een vraag voor 

schepen Muyldermans over de proefopstelling in de Charles Coppensstraat. We zijn zeker 

en vast voor veiligere straten, veiligere fietsstraten en goed onderhouden straten. Maar 

ik heb toch een aantal bemerkingen. Ik woon daar vlak in de buurt, dus ik ken de straat 

maar goed genoeg.  

De eerste bemerking is het parkeervak in die onoverzichtelijke bocht. Ik vind dat nogal 

ongelukkig. Ik bedoel de mensen die van het station naar het centrum rĳden, hebben 

totaal geen zicht op de wagens die naar boven rijden. Hetzelfde geldt voor de fietsers. 

Aan die kant van de weg zijn nogal wat putten en een verzakt riooldeksel. Dat is mijn 

eerste vraag.  

De tweede vraag: een beetje verder in de Charles Coppensstraat richting het centrum 

zijn daar niet al te zichtbare witte lijnen of stippellĳnen getekend. Ik stel me de vraag is 

dat een parkeervak of niet? Dat zou bij sommige mensen kunnen leiden tot verwarring. 

Gaan daar parkeervakken komen of niet? 

En de derde vraag: ik zie ook dat er mensen buiten de parkeervakken geparkeerd staan. 

Wat gaat daarmee gebeuren? Dat zijn mijn 3 vragen in verband met die proefopstelling?" 

 

Pieter Muyldermans antwoordt: "Als we het traject samen in gedachten afleggen van 

bovenaan het station richting centrum, dan heb je eerst op de linkerkant, net na de 

Vosdelle, twee parkeervakken. Daarvan hebben we inderdaad gezien dat in functie van 

de opritten er één vak teveel is. Daar zal één vak verwijderd worden, zodanig dat het 

kruispunt met de Vosdelle iets meer zichtbaarheid krijgt en als je van beneden oprijdt je 

nog kan uitwijken. Als je verder naar beneden rĳdt, dan zijn daar inderdaad twee 

vakken, volledig op straat getekend. Dat is niet wat wij gepland hadden. Ik ben vandaag 

met de Technische Dienst en de Dienst Mobiliteit rond gegaan om een aantal zaken bij te 

sturen. Dat vak zal herschilderd worden en komt iets hoger in de straat, dus iets meer 

naar het station toe en ook wel helemaal op kant, zodat er nog 3m60 doorgang is. Het is 

onze keuze om dat in deze proefopstelling zo te doen. Waarom? Als je van het station de 

berg afrĳdt, of je dat nu wilt of niet, zelfs zonder gas te geven neem je heel wat snelheid. 

Rechtsgeldig elektronisch ondertekend document, blz. 36 van 39. Verifieerbaar via code.esignflow.be met code 5860-3700-9286-4486

https://app.esignflow.be/nl-be/code/5860370092864486


Gemeenteraadszitting van 29 april 2024 

 

 

 

37 

We willen de reflex aan de mensen geven om toch even af te remmen maar met 

voldoende zichtbaarheid. Daarom gaan we dat vak herschilderen, dat het iets hoger ligt 

en meer op de zijkant. Dan zou dat al beter moeten zijn. Dan zijn er een aantal vakken 

getekend die liggen zoals voorzien. Als we dan helemaal verder naar beneden komen, 

zijn daar inderdaad een aantal stippellijntjes getekend waar het schildersbedrijf die eerst 

heeft aangebracht om te zien waar moeten we wat schilderen? En daar rezen een aantal 

vragen. We zijn daar vandaag gaan kijken en daar moeten nog een aantal aanpassingen 

gebeuren. Als je van boven richting centrum komt, heb je eerst op de rechterkant één 

parkeer- en een vak voor mindervaliden. Dan komt daar zestien à twintig meter verder 

aan de linkerkant vier vakken en als je nog eens zestien meter verder gaat, komen er 

twee vakken, waar eigenlijk nog voor de oprit kan geparkeerd worden door de bewoners. 

Op die manier zijn daar eigenlijk ook nog vier vakken. Tussen al die vakken, om te 

voorkomen dat er inderdaad buiten de vakken geparkeerd wordt, zullen we nog gele 

onderbroken lijnen schilderen om de zichtbaarheid te bewaren en ervoor te zorgen dat je 

altijd goed door kan. Dat is de installatie die we willen testen. Het is spijtig genoeg zo 

gelopen dat die niet direct volledig en correct geschilderd werd. We sturen bij en passen 

aan en dan pas start de eigenlijke echte proefperiode." 

 

Patrick Demaerschalk maakt de volgende bedenking: "Ik ben niet tegen fietsstraten, 

vooral op de Charles Coppensstraat omdat deze uitgeeft op de schoolomgeving. Maar ik 

snap niet, dat men een fietsstraat gaat inrichten zonder een wegdek in degelijke staat. 

Persoonlijk vind ik dat dit niet kan. Dat zijn eerlijk gezegd verloren kosten volgens mij." 

 

Pieter Muyldermans antwoordt: "We hebben vandaag bij de rondgang een aantal putten 

nog aangeduid, die zullen hersteld worden. Een deel is al hersteld. Als er een auto over 

kan rijden, kan er volgens mij ook een fietser over rijden. En als de auto's dan iets trager 

rijden, is dat alleen maar aangenamer voor de fietsers." 

 

Tim Vandenput vult aan: "Betreffende de staat van de straat, u weet of u weet niet dat 

er een Aquafin project is om de Terdellebeek open te leggen. Nu dat we bijna met 

Aquafin de Charlierlaan en de Kasteelstraat hebben getrancheerd, gaan we dat terug 

hernemen. Het is de bedoeling van Aquafin om na de werken aan de Charlierlaan en de 

Kasteelstraat direct daarmee te starten. We spreken dan ergens 2027. Dat is nog ver 

maar ook zeer dichtbij. Als we daar nu een toplaag opleggen, welke goed is voor tien jaar 

en binnen drie of vier jaar moeten we deze opnieuw openbreken, gaat men ons helemaal 

gek verklaren. Dat is hetzelfde verhaal voor de Charlierlaan. Daar hebben we ook geen 

toplaag vervangen om de reden dat er vermoedelijk volgend jaar een rioleringsproject 

zal komen. Het is zo dat de riolering in de Charlierlaan een groot risico heeft op inzakken. 

Als we daar morgen een verzakking hebben, zitten we zes maanden zonder onze grote 

verkeersader naar Groenendaal. Die werken moeten wel gebeuren. We willen het Charles 

Coppensproject er onmiddellijk achteraan brengen. Daar zijn ook riolerings- - en 

milieuproblemen. Dat is de reden waarom we daar nu gekozen hebben voor die 

gietasfaltherstelling. Het is ook zeer logisch dat we dat doen, maar je moet dan wel 

uitleggen dat we dat in die volgorde doen en voor de aangehaalde redenen. Het was 

mooier en properder geweest hadden we alles eraf gehaald, proper laten schilderen 

enzovoort, maar binnen drie à vier jaar moeten we alles opnieuw opbreken. Dat is de 

reden waarom we dit zo doen." 

 

Vraag 8 

Jo Portois stelt de volgende vraag: "Ik heb nog een vraag in verband met het project 

Desbeck. Puur uit organisatorisch standpunt heb ik bekeken of de adviezen allemaal 

aangevraagd zijn, zodoende dat al de verenigingen ingedekt zijn.  

Bijvoorbeeld ik heb gezien dat het brandweerrapport is aangevraagd, maar ik heb niet 

kunnen terugvinden of dit ook afgeleverd is aan het college. Dan wordt ook verwezen 

naar een verkeersplan en het veiligheidsadvies van de politie. Ik heb daar ook niks van 

teruggevonden. Is dat normaal? Is er ook een geluidcharter afgesproken of is dit niet van 

toepassing in dit geval? Ik zou het spijtig vinden moesten de verenigingen daar achteraf 

problemen door krijgen." 
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Tim Vandenput antwoordt: "Voor zo een groot evenement, ook als is het eenmalig, heb 

ik geoordeeld om niet zomaar schriftelijke adviezen te vragen en daarmee verder aan de 

slag te gaan. Dit is tot tweemaal toe op een veiligheidscel geagendeerd en besproken 

geweest. Wie zit er in de veiligheidscel? Dat zijn de vijf disciplines namelijk politie, 

brandweer, communicatie van de gemeente, logistiek en de medische discipline. Er werd 

reeds tweemaal overleg gepleegd en er werd telkens positief advies gegeven. De 

brandweer en de politie zijn twee keer ter plekke geweest. We hebben afgesproken om 

nu donderdag, na de opbouw, opnieuw met de politie en de brandweer langs te gaan om 

te zien dat er geen hindernissen, zowel letterlijk als figuurlijk, meer zijn naar zaterdag 

toe. Dat is allemaal terug te vinden in de verslagen van de veiligheidscel. De 

verenigingen zijn hiervan ook allemaal op de hoogte gebracht. Betreffende het 

geluidscharter is niets gezegd. Zij moeten zich houden aan de VLAREM wetgeving, er is 

ook geen speciale afwijking gevraagd van de VLAREM wetgeving." 

 

Vraag 9 

Jo Portois stelt de volgende vraag: "Onlangs hebben we gemerkt dat hier een activiteit 

op het gemeentehuis is doorgegaan, namelijk een fotoshoot. De vraag is of daar regels 

rond zijn, mag iedereen gebruik maken van het gemeentehuis? Of mogen andere 

politieke partijen gebruik maken van het gemeentehuis? Moet dat aangevraagd worden? 

Hoe gaat dat in zijn werk?" 

 

Tim Vandenput antwoordt: "Er zijn een aantal fotoshoots geweest: de jubilarissen, de 

trouwers, Team1560. Al meer dan vijftien jaar houdt Open VLD nu Team1560, de 

fractievergaderingen op het gemeentehuis. Dat is zo historisch gegroeid, ook omdat wij 

op maandag vergaderen en op maandagavond Felix Sohie volzet is. Maar ik denk dat dit 

dateert vanuit de werken in 2009, 2010,2011 van Felix Sohie. Die zondag is er ook een 

fractievergadering gehouden en in de rand daarvan en omdat alle kandidaten hier toch 

waren, werden hier foto's genomen. Bestaan hier regels rond? Neen. Wij vonden het een 

gepaste locatie, om dat nu eenmalig te doen. Als er politieke partijen zijn welke in dit 

pittoreske kader hun foto's willen nemen, kan dat zeker. Als daar een vraag voor is, kan 

dat via het secretariaat georganiseerd worden." 

 

Vraag 10 

Jo Portois stelt de volgende vraag: "Er is mij gemeld en ik heb het ook al eens opgemerkt 

dat aan het Felix Sohie vaak een rare geur hangt 's avonds, een weed geur, zelfs in het 

gebouw. Dat is wel een storende geur voor mensen die daar avondlessen komen volgen. 

Is daar een controle op? Kan daar iets aan gedaan worden?" 

 

Tim Vandenput antwoordt: "Er is sowieso een algemeen rookverbod in het gebouw, of 

het nu over weed of gewone sigaretten gaat. Er hangen ook camera's in het gebouw. Als 

u dat opmerkt kan u dat melden ofwel aan de gemeentelijke administratie, ofwel direct 

aan de politie. We moeten dan juist weten welk uur en welke datum want als wij de 

camerabeelden willen bekijken, moet dit via de politie gaan. Dus het beste is wanneer u 

dat nog eens waarneemt u een mail stuurt naar de mensen van het Felix Sohie en naar 

de algemeen directeur zelf. Bij de politie kan dan een zaak geopend worden. De politie 

zal dan gaan kijken naar de beelden. Dat is de te volgen weg. Wijzelf kunnen de beelden 

niet bekijken omwille van de camerawet welke we hebben goedgekeurd. Als we kunnen 

afspreken om het zo te melden." 
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Vraag 11 

Jo Portois stelt de volgende vraag: "Hoe ver staan de werken aan de defecte deur in het 

Felix Sohie ?Is daar al een zicht op?" 

 

Eva De Bleeker antwoordt: "Daar is nog geen zicht op, het duurt wat langer dan 

verwacht."  

 

 

* * * 

 

De voorzitter sluit de openbare zitting. 

 

* * * 

 

Namens de Raad, 

get. Jan Thijs 

Algemeen directeur 

get. Steven Coppens 

Voorzitter 

Voor eensluidend afschrift 

 

 

Jan Thijs 

Algemeen directeur 

Steven Coppens 

Voorzitter gemeenteraad 
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